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אני פותח את הישיבה על התקציב, למעשה זאת הישיבה האחרונה שלנו השנה ובכלל בקדנציה    ר יוסי ניסן:מ

הזו בנושא תקציב. זה התקציב האחרון שאנחנו צריכים להעביר בקדנציה הזו. אני חייב לעדכן גם בנושא  

יא תגיע כי היא רוצה להיות להשתתף בחלק. היא עברה על התקציב, שאלה שאלות  ברוריה, ברוריה חולה, ה 

תקבלו תשובות. ועדת  ה וקיבלה גם הבהרות. אנחנו ישבנו בוועדת כספים, נפגשנו, גם שם נשאלו שאלות,  

 - מליאה כן לאשר את התקציב לכספים המליצה פה אחד 

 .כספים תזכיר לנו בבקשה מי בוועדת  :פרופ' מתי ליפשיץ

 - טויזר, מאיה של רונית, עופר, אורלי פניה ודורון בוחבוט שלא מגיע , ועדת כספים. קובי מר יוסי ניסן:

 .  מדברים יחד* 

, שלושה מיליון שקל בתקציב משנה שעברה. הבשורה  3%יש עלייה של  -טוב, שורה תחתונה  מר יוסי ניסן:

. עשינו באמת  200 -אלף שקלים ל 100 -הגדולה שכרגע נמצאת בתקציב היא שהכפלנו את תקציב הצופים מ

  מאמץ מאוד גדול ותודה באמת לכל מי שלקח חלק בבניית התשתית, גם לאליה וגם לרינת, כל מי שלקח

חלק. אני חושב שאם היו מאשרים לנו את העלייה של הארנונה אז היינו במקום אחר, אבל אין מה לעשות.  

ניסינו, אגב, להכניס את המוקד הרואה באיזושהי קונסטלציה, היום אפילו דיברתי על זה עם קובי, עם עופר  

אלף    120  -אנחנו נוריד את האלף שקל. אם    520וגם עם אליה. המוקד הרואה, כדי להפעיל אותו, בשנה זה  

 - שקל שאנחנו משלמים היום למוקד יישאר

 . 133 מר כפיר מימון:

 ? 133מה זה  מר יוסי ניסן:

 - זה מה שנשלם למוקד אחרי מר כפיר מימון:

 * מדברים יחד.  

 -אלף שקלים שחסרים לנו בתקציב. ניסינו למצוא, אין שום דרך  420בגדול זה  מר יוסי ניסן:

 יש דרך, אני רוצה להציע, ישבתי על התקציב לא פחות ממך. :ןמר כפיר מימו

אוקיי מעולה אז זה כרגע המצב. ניסינו, באמת, מבחינתנו זה היה המטרה שלנו והרעיון שלנו,    מר יוסי ניסן:

ניסינו באמת בכל דרך. אנחנו לא אמרנו נואש, גם הנושא של הארנונה עצמה, זה עובר כרגע לבית דין, בג"צ, 

יחד עם עוד הרבה רשויות. אני מקווה שזה באמת יסתייע. יכול להיות שתהיה פריצת דרך שם, יכול    הגשנו

וגם עם הרכבת אני מקווה שנגיע   זה כרגע בטיפול,  גם  להיות שתהיה פריצת דרך עם הצבא לחניון שלו, 

 לאיזושהי הבנה. 
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 אתה כבר כללת את זה, אי אפשר כמה פעמים. אי אפשר דאבל קאונטינג.  גב' רונית דמרי עייאש:

 - לא, אני אומר אם נקבל את התקציב ממקור שכרגע לא נמצא בתקציב מר יוסי ניסן:

 - כבר כללת אותו גב' רונית דמרי עייאש:

 איפה נקבל, מי ייתן לך?  מר שלומי שטרית:

י אתן לכל אחד לדבר. ככה, יש תוספות שכר לכלל העובדים  טוב, תתנו לי לסיים. עוד מעט אנ   מר יוסי ניסן:

  - לכל העובדים ו  4%במסגרת המשא ומתן של הסתדרות מול הרשויות שלטון מקומי והאוצר, אתם יודעים,  

לבכירים, בסדר? זה חלק מהדברים שאנחנו צריכים להתמודד איתם ביום יום. יש מענק חד פעמי של    1%

 - שקלים, וגם על הסייעות  6,000כל עובדי המועצה של  

 - אבל הם לא קיבלו, הם עדיין לא קיבלו מר שלומי שטרית:

 - שלומי אמרנו שאתה מר יוסי ניסן:

 - הסייעות לא קיבלו מר שלומי שטרית:

 שלומי אתה לא יודע מה אתה אומר. די, די, שלומי. תשאל, אל תקבע.  מר יוסי ניסן:

 א קיבלו. . עדיין ליקבלולא קיבלו,  מר שלומי שטרית:

קיבלו. הסכם הסייעות גם כן יכביד על הקופה שלנו במהלך השנה,    50%לא, קיבלו, קיבלו.    מר יוסי ניסן:

 - שקלים 7,000אנחנו עוד לא יודעים איך זה יסתיים, אבל יש כבר כיוון שהולכים להעלות את זה ל  

 . 7,200 גב' עדנה זטלאוי:

 - רות, ועוד תוספות כאלה ואח7,200 מר יוסי ניסן:

 שכר מינימום משפיע?  מר קובי נודלמן:

אגב, גם הנושא שכבר קיבלו ההחלטה להעלות את השכר של מנהלת מחלקת רווחה והעובדים    מר יוסי ניסן:

 - עצמם, זה גם משהו שמכביד לנו על התקציב, אבל זה

 אבל זה קרה כבר לפני כמה חודשים וזה באמת, זה מה שאני אומרת. גב' עדנה זטלאוי:

 מדברים יחד.* 

 - ביקשתי מחבר המועצה לא להפריע לי אז מר יוסי ניסן:
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 - אני בסך הכל חיזקתי אותך, יוסי, אבל לא חשוב גב' עדנה זטלאוי:

ניסן: יוסי  לפינוי אשפה שאנחנו צריכים    מר  זה. מכרז  על  לא מדברים  זה קשור? אנחנו  בסדר, אבל מה 

גע. גם, אני לא יודע איך הסתיים. הצפי שהוא יעלה לנו עוד  להוציא אותו השנה, כבר, אנחנו עובדים עליו כר

 אלף שקלים, אנחנו עוד לא יודעים, זה גם משהו שאנחנו צריכים לקחת אותו בחשבון.  500-600בין 

 זה נמצא בתקציב? מר כפיר מימון:

מיליון    14  -ה מ כרגע לא ואנחנו צריכים גם עם זה לדעת איך אנחנו מתמודדים. חינוך, יש עלי  מר יוסי ניסן:

 - , כולל ביוזמות של החינוך15.250ל

 כמה ילדים יש לנו במערכת?  גב' עדי זנד:

 - יש גידול, יש גידול מר יוסי ניסן:

 מקבלים יותר.  פר קפיטהברור. עדיין לא אומר ש גב' עדי זנד:

ניסן: יוסי  נאלצנו    מר  אנחנו  בשורה התחתונה  זהו,  גם חלק מהעניין.  זה  פה,  נכלל  גם  נכון. השכר  נכון, 

להסתדר בתקציב שהוא די דומה לשנה שעברה, אין מה לעשות, זאת המסגרת שלנו ואנחנו צריכים לשמור  

איזון  על איזון תקציבי באחריות, כמו שאנחנו יודעים ועשינו את זה כבר ארבע שנים. המועצה מסיימת ב

 - תקציבי וזאת למעשה המטרה של כולנו 

 לא. המטרה היא לספק שירותים לתושבים. מר כפיר מימון:

 -גם. ברור, ברור מר יוסי ניסן:

 זאת המטרה. מר כפיר מימון:

ברור, ברור. לספק שירות מעולה לתושבים ולשמור על תקציב מאוזן. זה מה שקורה כרגע    מר יוסי ניסן:

 בלהבים. 

 - איך גמרנו את השנה שעברה? :פרופ' מתי ליפשיץ

 - אלף שקל פלוס, כן. יתרה. באמת יש פה 150 מר יוסי ניסן:

 ים?רגע, עם שימוש בכסף של המים או בלי שימוש בכסף של המ  גב' רונית דמרי עייאש:

 - רגע, אני לא סיימתי. בסוף תשאלי את כל השאלות מר יוסי ניסן:

 - כי זה לא באמת איזון גב' רונית דמרי עייאש:
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השורה התחתונה היא שיש פה באמת מחלקות מועצה ועובדים מאוד מסורים, מאוד מעולים    מר יוסי ניסן:

, אנחנו יודעים, מחלקת ביטחון,  אם זה במחלקת החינוך  - בעבודתם, ואני באמת אני נוגע בכל המחלקות

ו מהנדס. אני בטוח שגם אנחנו נעלה על פסים אחרים. אין מה לעשות,  נמתנ"ס, פיקוח, הנדסה שכרגע הכנס

יש משבר בכל המחלקות בכל המדינה, זה לא רק אצלנו, אבל כל שאר המחלקות באמת ברמה הכי גבוהה.  

, באמת, סוג  תשבחותבאמת ברמה היומיומית מתושבים,  יש לנו פה שירות מעל ומעבר. על מוטי אני מקבל,  

של שחקן נשמה. גם עובדיה נותן עבודה מדהימה, באמת, אין לי טענות לעובדי מועצה שמנהלים פה את  

 - אחד. זאת באמת ברכה גדולה מאוד ליישוב-המחלקות. באמת, אחד

 שלך. אני שמח.אני שמח לשמוע אותך סוף סוף ככה מדבר על העובדים  מר שלומי שטרית:

 - אף פעם לא שמעת אותי מר יוסי ניסן:

על  שכחת שרבנו  שגחת את זה,  רצית לפטר אותו,    ,  אני שמח לשמוע אותךעל עובדיה    מר שלומי שטרית:

 זה.

 לא ציינת את מחלקת גביה. מאה אחוז גביה ביישוב הזה.  :דובר

 מאה אחוז גביה?  מר שלומי שטרית:

 גם המתים משלמים. :דובר

אחד, אני אמרתי את זה. טוב, אנחנו  - אני מקבל את ההערה. באמת יש פה מחלקות שאחד  וסי ניסן:מר י

 ניתן לאליה לומר כמה מילים ונפתח את זה לדיון. 

טוב, שלחנו את דברי ההסבר, אני מניח שכולכם קראתם, גם שאלו אותי שאלות בפרטי,    מר אליה וינטר:

יום, באמת של  -יוסי אמר, זה העבודה על התקציב ועבודת היוםבוואטסאפ, בפגישות וכולי. באמת, כמו ש

קוסם ואני אפילו אם הייתי מקצוען בתחומי, ברור שכל העבודה, ובאמת    שאהיההבנות במחלקה. אני כמה  

לגמרי. לגבי התקציב, יוסי סגר    ןעבודה מקצועית, זה של הבנות. של רינת, של מחלקת גבייה, באמת זה שלה

תגידו לי שצריך אני אקרא את זה, אבל אני חושב    םיכול, אכתבתי בפירוט, עד כמה שאני  את הדברים. אני 

 שאין צורך. קראו את זה וכולם למדו את התקציב. מבחינתי, אפשר לגשת, אם יש שאלות. 

אני רוצה לציין שהוא נתן לכם שעתיים להתקשר, לבוא, לשאול, כל מי שרצה קיבל את הזמן    מר יוסי ניסן:

 שלו. כפיר, אגב, הגיע, ייאמר לזכותו. 

וינטר: אליה  כל    מר  על  מסודרת  בצורה  נענה  אנחנו  ואז  השאלות  את  תשאלו  אתם  נעשה,  שאנחנו  מה 

 השאלות. בסדר? שזה לא יהפוך להיות איזשהו דיון ארוך כזה.
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אנחנו עדיין מועצה איתנה? אתה גזבר. אנחנו ועדה    -בסדר. ראשית, אני אשאל אותך  מר שלומי שטרית:

 עצמאית, כבר לא. אנחנו יודעים. מועצה איתנה, אנחנו עדיין כן, או לא? 

 אני כותב את הכל, אני אענה על הכל אחד אחר השני.  מר אליה וינטר:

באמת שלא נעים לי. אני רוצה להיות בסדר    -. שאלה שניה  זה לגבי השאלה הראשונה  מר שלומי שטרית: 

מאוד נחמד,  -עם כולם, פניי לא פונות לפוליטיקה ביישוב פה, לא הולך להתמודד, ולא, אבל אתה בחור מאוד

 - והכל בסדר. אבל אני יודע שאתה עוד חודש הולך מפה, חודשיים הולך

 מה זה קשור לתקציב?  מר יוסי ניסן:

אני לא מדבר איתך, יוסי. לא הפרעתי לך. תיתן לנו לדבר. זה קשור לתקציב. הוא מעביר    :מר שלומי שטרית

תקציב ובעוד חודש הוא לא יהיה פה. אני רוצה לומר לכם, חברי המועצה, אני פונה אליכם. נשארה לנו חצי  

א שמשרד הפנים  שנה, לא יקרה כלום. אנחנו נצביע נגד התקציב, אנחנו לא נעביר את התקציב, מה שיקרה הו

ייפטר אותנו והוא כבר ישלח לפה מהנדס כמו שצריך, ישלח לפה גזבר כמו שצריך, ייבדקו מה קורה פה  

אתם חוטאים לתפקיד שלנו ולכל    -וישקמו את היישוב. זה הצ׳אנס האחרון שלכם, חברי המועצה. אם לא  

תבוא לעזור. חייבים שיבואו לפה  מה שעשינו פה בכל חמשת השנים האחרונות. אנחנו חייבים פה ביקורת ש

 אנשי מקצוע. תודה רבה לכם ולהתראות. זהו, סיימתי. 

 זאת לא הייתה שאלה, אבל.  רו"ח דורית כהן:

אמרתי את דעתי. לגבי הדברים האחרים, אני רוצה להסביר, כן. אני לא יודע מה כתוב    מר שלומי שטרית:

יודע כמה גזברים, הגזברית הלכה, חזרה יודע מה נמצא שם. יש חוסר אחריות  שם, אני לא  כן. אני לא   ,

חודשיים,  - להצביע. אני סומך עלייך, דורית, אני יודע שאת מקצועית, הכל טוב ויפה, אבל את פעם בחודש

נשמה. כל הרישומים, כל הדברים. גזבר שלא היה פה הרבה זמן, אני שומע שעדנה, ולא מעדנה שמעתי את  

לא ממענת אותנו, והיא כותבת לו שהוא עושה דברים לא חוקיים. הוא משלם  זה, שהיא כותבת מכתב ליוסי ו

 לעובדת, אני אראה לך, הוא משלם לעובדת בגזברות שם לא על פי שכר וכאלה. את יודעת על מה אני מדבר.

 לא, אני לא יודעת. גב' עדנה זטלאוי:

לא ממך, לא ממך. את יודעת שאת כתבת ליוסי מכתב בנושא הזה. אוקיי. אז אני אמרתי    מר שלומי שטרית:

 את דעתי ושיהיה לכם בהצלחה ומה שיהיה פה בישוב, תודה רבה לכם. 

 רונית. מר אליה וינטר:

.  2022אוקיי, אני כמה נקודות. אחד, אני רוצה לשאול על נושא הסגירה של תקציב  גב' רונית דמרי עייאש:

 - ושא המים, האם זה לא חושף אותנו, בכל נושא, מה שנמנענו ממנו שנים ארוכות כדי לא להיותבנ
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 .  מדברים יחד* 

האם זה לא חושף אותנו בכל העניין של להיות, לאחד אותנו תחת, נו, איך קוראים   גב' רונית דמרי עייאש:

 לזה? 

 - השלטון המקומי. תאגיד  מר שלומי שטרית:

האם זה חושף אותנו עם עצם העובדה שלקחנו כסף ומימנו כסף של מים ומימנו    ש:גב' רונית דמרי עייא

דברים אחרים. איזו חשיפה, כמה לקחנו, האם קיבלנו מכתב שמאשר את זה שביצעתם את הסגירה הזאת?  

זה אחד. המחלוקת של הרכבת, אני רוצה לדעת איפה זה עומד. בעמוד, שנייה, הערה כללית עד שאני אומרת  

 -לא צירפת לנו את התב"רים בתוך התקציב  -ת העמודלך א

 לא, לא מצורף. מר אליה וינטר:

זה מה שאמרתי, לא צירפת את התב"רים וזה קצת בעייתי. תסתכל בסעיף ארנונה   גב' רונית דמרי עייאש:

ארנונה  , עמוד אחרון. ארנונה כולל רכבת חניון ישן, שהתקציב עלה ו30כולל רכבת חניון ישן. סליחה, עמוד 

שנים קודמות, שהתקציב עלה משמעותית. שתי השורות הראשונות. נשמח להבין מה נעשה ואם עשינו. הדבר  

, הדברים האלה. נושא נוסף  4, לא טופס  4הנוסף בעניין ארנונה זה מחלוקת פאלאס, על הוויכוחים, כן טופס  

יודעת שעשיתם פדיון ימי  שאני רוצה לשאול זה הסיפור של תשלום ראש המועצה, עלה משמעותית. א ני 

 - ופדיון ימי חופשה   4% -חופשה, קראתי את זה, אבל עדיין זה סכום מעבר ל

 הוא לא לקח אף יום חופש, ראש המועצה? מר שלומי שטרית:

 - אני לא יודעת, זאת השאלה. אני שואלת. דבר נוסף שרציתי לשאול גב' רונית דמרי עייאש:

 -שנים  4וא לא לקח, יום חופש אחד ה  מר שלומי שטרית:

. גם אם לוקחים  18%- יש פה סעיפים מאוד משמעותיים כמו מנהל לשכה שעלה ב   גב' רונית דמרי עייאש:

ה ב4%  - את  שעלה  יישוב  קב"ט  למשל,  או  נכלל?  זה  איך  לעלייה  14%  - ,  מעבר  שעלו  סעיפים  פה  יש   .

 - 1.23% -את הארנונה ב םהעלית המשמעותית, ולמה. 

 . 7%1.3 מר יוסי ניסן:

. כתבתם שאתם מעלים את הגבייה, או איך קראת לזה, בפרויקט  1.37%סליחה,    גב' רונית דמרי עייאש:

גבייה טובה יותר וכן הלאה, מאיזה אחוז לאיזה אחוז, מה היעד שלנו וכמה מיליונים בתוך האחד מיליון  

וכמה זה    1.37  - ה זה מ", כמ 2022"הכנסות מארנונה המועצה צופה לגדול באחד מיליון, לעומת    -שכתבתם

מהיכולת שלנו לגבות, כמה זה משפיע לנו באחוז כי הלכנו כל כך אחורה ביכולת שלנו לגבות, שזה באמת,  

הכנסות    -יש לנו   13ככה, במסגרת ההתדרדרות הכללית של זה. עכשיו, אז, זה, רגע, נושא הבחירות, בעמוד  



 

   נוצר על ידי  

8 

אלף, שאני לא כל כך מבינה   130לתם פה תוספת של הכל כל - , סך50,000אלף ועוד בחירות   80ממכרזים של 

 - מה זה הכנסות ממכרזים. אחר כך, בהוצאות

 אלף הכנסות ממכרזים?   80 גב' עדנה זטלאוי:

 כן, בדיוק. לא, אני שואלת, בסדר? גב' רונית דמרי עייאש:

 אין בעיה, אנחנו נענה על הכל.  מר אליה וינטר:

אלף,    45ני בטוחה. אז יש הוצאות כנגד, של שכר בחירות, סליחה,  בסדר גמור, א  גב' רונית דמרי עייאש:

אלף, אני אשמח לקבל פירוט מה התוכנית בהוצאות בחירות, מה זה    130שזה הגיוני והוצאות בחירות של  

 - אומר. האם, עכשיו, על הסעיף הזה, אפשר לומר רגע הזזנו מאה אלף ממקום למקום. סליחה? 

 היות גם מול הכנסות, אם אני לא טועה. זה אמור ל  מר קובי נודלמן:

אלף, לעשות    130אני לא יודעת, אין לי פה, ולכן אני שואלת על מה אני מוציאה עוד    גב' רונית דמרי עייאש:

 - פומפונים ביישוב ככול העולה על

 -ההוצאות של הבחירות הן שכר עובדים  גב' עדנה זטלאוי:

שכר בחירות יש שורה ובנוסף יש הוצאות בחירות.    -ה כתוב. כתוב לא, לא, זה כתוב. ז  גב' רונית דמרי עייאש:

פיקוח על חוקי עזר, עלייה    -17, בסדר? אז, זה מקפיץ. ככה, עמוד  13אני מסבירה מה יש בתקציב בעמוד  

משמעותית. האם אנחנו כבר באמצע, או בסוף חודש אפריל, האם הפיקוח נתן תוצאות? האם כבר יש דוחות  

בנושא  גם  בפעילות    יותר,  שנה  חצי  אוטוטו,  מעט,  עוד  כבר  אני  חנייה.  בנושא  וגם  עזר  כי  2023חוקי   ,

ההכנסות, סליחה, הכנסות, מהפיקוח הוכפלו או הושלשו, כמעט. אז כדאי שיהיה משהו כבר על החשבון.  

כי דנו בזה בהזדמנו  200,000  -הערה על דגל החינוך שאני רוצה לשאול. אני מאוד שמחה על ה ת  של זה, 

  - הקודמת של המעבר למימון ולא תמיכה, בנושא התקציב של הצופים. אבל, עדיין, בהשוואה של צופים של

, עושה,  200,000אל מול    450תלמידים ודגל החינוך, שהוא משמעותית נמוך יותר, קובי, האם שם לממן    550

, זה הולך ופוחת בדגל החינוך  , למען הדיוק, עושה שכל וזה דיון עקרוני, כי מילא אם זה היה נשמר438לא,  

, ליתר דיוק, שזה  438מיליון, או  -משנה לשנה. אז, האם אנחנו ממשיכים לממן בסכומים של כמעט חצי

, לא  380משהו עקרוני, אם אפשר לנתב את זה על מעט יחסית של ילדים. זה מבחינת דגל החינוך. סליחה,  

פי  438 כמעט  עדיין  זה  אבל,  צודק.  סליחה.  סליחה,  ממה  .  חצי  על  לצופים  נותנים  שאנחנו  ממה  שתיים 

 שהצופים, מבחינת מספר התלמידים. 

 * ברוריה אליעז נכנסת לחדר ומצטרפת לישיבה.   

 זהו. עדי? יש עוד שאלות?  מר אליה וינטר:
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 שאלות לא, אבל אחר כך אני רוצה להציע משהו. תקציב חלופי. מר כפיר מימון:

 רגע, אז אולי אני לא אענה, אולי ישר תציע את התקציב.  מר אליה וינטר:

 הוא מנהל את הישיבה, שיחליט איפה הוא רוצה. מר כפיר מימון:

 כן, עדי.  דובר:

. רונית, קודם, ציינה את  2022  -גבייה, חובות מ-אני רוצה לשאול לגבי חובות שיש לנו, בגין אי  גב' עדי זנד:

בגבייה, לפני שאנחנו    2022  -העניין הזה של הצדק החברתי בצפי להעלאה בגבייה, אז בואו נשאל איך אנחנו ב 

ל פיקוח בניה, סליחה,  מציבים יעד של עליה בגבייה של מיליון שקל. אז, זאת שאלה אחת. לגבי הנושא ש

מאוד רציני, ביחס לכל המחלקות האחרות, ביחס  - לגבי הנושא של וועדת תכנון ובניה. יש פה סכום מאוד 

 - אלף שקל 787-788להנדסה, ביחס לחינוך וכן הלאה. אז, אם אפשר להבין ממה מורכב הסכום של  

 איזה עמוד את? מר אליה וינטר:

 ה, זה מופיע בהתחלה בעמוד אחד. לוועדה לתכנון ובני  גב' עדי זנד:

 בדברי הסבר? מר אליה וינטר:

כן, כן. זהו, נשאלו שאלות לגבי שכר ראש מועצה. אני יכולה לשאול גם שאלות לגבי, סליחה,    גב' עדי זנד:

אני מצטערת, הכתב פה משגע אותי, הגודל, אני לא פה ולא שם. הנושא של העלאות שכר. זאת אומרת, 

פה   רואים  של  אנחנו  תוספת  גבייה,  פקידת  של  28%למשל,  תוספת  ובנייה  בפיקוח  רואים  אנחנו   .39%  .

מאוד גדל, אז יש פה גם איזשהו  -פרויקטים חינוכיים של המתנ"ס, המתנ"ס גם ככה התקציב שלו מאוד

 -סעיף של פרויקטים חינוכיים של המתנ"ס, שאנחנו לא יודעים מה זה. זאת אומרת, מתחבאים המון דברים

 - הוא מוציא משם הרבה כספים. הרבה כספים הוא מוציא דרך המתנ"ס, הרבה דברים שלומי שטרית:מר 

 - צריך מישהו שיעקוב אחרי זה גב' עדי זנד:

הרבה דברים לא חוקיים נעשים פה. הרבה דברים. גם את התמיכות לכדורגל אני צריך    מר שלומי שטרית:

 - זה לא חוקילשלם למרכז הספורט. אתה יודע את זה? גם משם 

רכב מנהלי לשכה, סליחה. דלק, דלק. ליסינג מנהל לשכה, זאת אומרת, בכלל, רכב, דלק,  -דלק גב' עדי זנד:

יש הרבה הוצאות על דלק ביישוב הזה. בתור כל מי שנוסע מאוד רחוק למקומות העבודה. נכון, אני סימנתי  

, בנוער? פעילות  23וץ? למה יש קיצוץ, בעמוד  . למה יש קיצ23גם את זה, אבל איבדתי את העמוד. רגע, עמוד  

 - אלף שקלים פחות 103 -נוער והדרכות 

 - גבוה, מצאו יחפשו גב' רונית דמרי עייאש:
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אני כבר לא מדברת על שאלות של, כל הנושא של הספורט אני לא רואה אותו בא לידי ביטוי.    גב' עדי זנד:

 -הספורטכפיר, אני מצפה מהצד שלך קצת לעידוד בעניין של  

 הם היו צריכים להביא תמיכות לפה.  מר שלומי שטרית:

 .  מדברים יחד* 

בקיצור, זה רק אוסף קטן מבין שאלות רבות שיש לי פה בתוך המסמך הזה. אני מוכרחה להגיד,    גב' עדי זנד:

ומות  מאוד מאוד קשה להאמין לתקציב הזה, כי יש בו המון "נסתר על הגלוי". זה כאילו שתלו בכל מיני מק

 דברים, שזה כמו לתת צ'ק פתוח ותעשו מה שאתם רוצים, יש לכם חצי שנה לשרוף את זה. 

 נכון. בחודש חמישי מעבירים תקציב? מה קרה? להבים מעבירה בחודש חמישי תקציב?   מר שלומי שטרית:

 כן, כפיר.  מר אליה וינטר:

כל, ככה שכמה דברים. אחד, אני רוצה  אני גם רוצה להתייחס. כדאי שאליה יתייחס כבר לה  מר כפיר מימון:

לסנגר על אליה. אני התרשמתי מאוד מהעבודה שלו, אני לא חושב שהתקציב הזה , קיבלתי תשובות לכל  

 - השאלות ומה הוא רוצה לעשות בחיים הפרטיים שלו? זה עניין שלו, אתה יודע, זה לא עניין שלנו

זאת    ,-שלושה חודשים - אתה לא יכול לבוא לחודשייםלא, זה לא. צריך אחריות אישית.    מר שלומי שטרית:

אחריות אישית. כשהוא בא והתקבל לפה הוא לא אמר לנו שהוא ילך להתמודד חצי שנה. מה, כל חצי שנה  

 נחליף גזבר וכל ארבעה חודשים מהנדס מועצה? ככה אנחנו נראים בדיוק. 

 - וצהבחיים הפרטיים, כל אחד יכול לעשות מה שהוא ר  מר כפיר מימון:

טוב, אבל זה לא פרטי, זה ציבורי. הוא בתפקיד ציבורי. בפרטי, בעסקים, הוא יכול    מר שלומי שטרית:

 לעשות מה שהוא רוצה. במגזר הציבורי, יש אחריות. 

 זה זה. מה שבולט הם שני דברים ברורים לגבי התקציב הזה.  מר כפיר מימון:

 .  מדברים יחד* 

אז שני דברים בולטים בתקציב הזה. מבחינתי, אחד, אני אחזור ואגיד כל שנה, זה אומנם    מר כפיר מימון:

נשמע קצת נודניק אבל זאת האמת. אמרתי לך את זה בתקציב הראשון, אתה רוצה שבקדנציה השנייה שלך  

שנים.  יהיה לך כסף ממקורות חיצוניים? היה צריך להתחיל לעבוד על זה בשנה הראשונה, כי זה לוקח כמה 

היום אנחנו רואים, שבתקציב האחרון שאנחנו מאשרים, בדיוק את אותה הבעיה ולכן אנחנו מוצאים את  

עצמנו, בסוף, מתקשקשים על קצת פה, להזיז קצת לשם. בסוף, באמת, אין הרבה גמישות, לא לך ולא לגזבר  

מה לעשות. זה פשוט לוקח  וזה חבל. בזה היה צריך להשקיע מהשנה הראשונה ויש מה לעשות, זה לא שאין  
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זמן, מצריך הרבה עבודה, אבל אני חושב שאם אליה ימשיך פה, יהיה לו הרבה מה לתרום בנושא. עוד פעם,  

ממך אין לי ציפייה, אבל לגבי אליה אני חושב שיש לו הרבה מה לתרום. הדבר השני שבולט בתקציב זה  

בתקציב של שלושה מיליון והמצב שלנו ביישוב,  אלף שקל, שביחס לגידול    44  - נושא הביטחון, שעלה רק ב

אני באופן אישי, היום, זה הדבר שהכי מעיב עליי. אם פעם זה היה נושא החינוך, אז אני חושב שבנושא  

החינוך יש שיפור והושקעו גם תקציבים. אני מרגיש באופן אישי, עם ארבעה ילדים, נושא הביטחון האישי  

ורצי ביישוב של ביטחוןהוא הדבר שהכי מפריע היום  גורמים  ועוד  דני  גם עם  דיברתי  - תי להציע הצעה. 

שאלתי מה יכול לשפר גם תחושת הביטחון וגם אובייקטיבית את הביטחון פה. אז, ואני, אני, סומך על,  

נקרא לזה המלצה מקצועית של דני שהוא העלה את הנושא של מוקד רואה. מוקד רואה הוא יכול להסביר  

שרוצה לדעת, אני שמעתי והשתכנעתי שזה כן יכול לתרום לנו לביטחון. העלות הכוללת שלו,  על זה יותר, מי  

, כי אנחנו משלמים  390אלף שקל בשנה. נטו זה יעלה לנו    520שעות, הוא    24אם נאכלס את המוקד הזה  

אלף שקל,    390שעות, זה    24אלף. בסך הכל כל העלות הזאת, אם נאכלס את זה    133חיצוני    106היום למוקד  

ש  הראה  שדני  מה  לאור  גם,  הצעה  להעלות  אפשר  מאיפה.  אסביר  אני  בתקציב,  זה  את  לנו    80%  -יש 

מהעבירות מתרחשות בלילה, שנתחיל לאכלס את המוקד הזה בלילה, נלמד אותו, ככה גם העלות תהיה  

 - נטו, לילה   390יותר קטנה. 

 - לא, אבל אם אתה עושה רק בלילה אז את המוקד אתה לא יכול, כי המוקד הוא מר יוסי ניסן:

אז גם המוקד יהיה חלקי. זאת אומרת, חלק יהיה בלילה וחלק יהיה, צריך לראות את זה.   מר כפיר מימון:

אני חושב שגם לאכלס אותו מאה אחוז יש לנו את הכסף. אבל, גם אם לא, אם זה כבד, או לא יודע מה, אתם  

מרגישים שזה לא בטוח, לא יודע למה כי אני חושב שיש פה את הכסף ואני אגיד מאיפה. אז, גם לאכלס את  

, זה בכלל קל, זה קל יש לנו את הכסף. עכשיו, אני רוצה להעלות כמה מקומות  50%,  40%זה שליש מהזמן או  

ר את הדברים מתוך אם אני  שאפשר לשקול. אתה יודע, תקציב זה בסוף עניין של סדרי עדיפויות. אני אומ

זה טוב, אז אני לא חושב שיש    ךהייתי צריך לשנות את התקציב עכשיו עכשיו. אני חושב שגם פוליטית בשביל

. זאת אומרת, תקציב התמיכות  300  -ל  100  -לך סיבה להתנגד לזה או משהו. אחד, תקציב התמיכות גדל מ

לצופים, אין צורך    100. אם הגדלנו  200ה גידול של  . זאת אומרת, ז 200אבל יש תקציב לצופים    100נשאר  

ילך למועדון, ואז רק תקציב התמיכות לא יגדל    50את תקציב התמיכות. הייתי שמח שעוד    100להגדיל בעוד  

, זה כבר, לכאורה, הם יקבלו את זה, יש  50ילך לזה. אז הינה,    50  - ילך לצופים ו  100  -ש  150-, יגדל ב200-ב

 - לנו

 - לא הבנתי, עוד פעם. מה ן:מר יוסי ניס

 - , מתחלק לשני סעיפים300-ל 100 -אני אסביר לך. תקציב התמיכות גדל בתקציב הזה מ  מר כפיר מימון:

 - כשהצופים זה העיקר מר קובי נודלמן:

. תסתכל, אני יכול להראות  100והוא נשאר    100תקציב תמיכות נשאר אותו הדבר. הוא היה    מר כפיר מימון:

 - מודלך באיזה ע
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 - 100לא היה  מר יוסי ניסן:

 - 23עמוד  מר כפיר מימון:

 . זה יותר הגיוני. 300 -ועלה ל  200הוא היה   מר יוסי ניסן:

, אומדן הביצוע שלו  200, שנייה, אני רק אפנה אתכם, תסתכלו. התקציב שלו היה 23עמוד   מר כפיר מימון:

 . 100זה 

 - לצופים   100נכון, כי הוספנו   גב' רינת הרוש:

 - לצופים  100אין פה  ר כפיר מימון:מ

 - השתתפות המתנ"ס  גב' רינת הרוש:

 .  מדברים יחד* 

פעילות צעירים צופים במתנ"ס תקציב    -, תסתכלו בתוך תשלומים, השורה השנייה763סעיף    מר כפיר מימון:

 . 200וזה    0 -, אומדן ביצוע 0 - 22

 - , כי היו. תראהאלף שחסרים לך מפה 100 -תראי איפה ה גב' עדנה זטלאוי:

תקציב זה עלה לביצוע    793  -השתתפות במתנ"ס, בהוצאות, מ  -תראה בשורה הראשונה  גב' רינת הרוש:

893 . 

 כי מה זה?  מר כפיר מימון:

 - זה המאה שנתנו לטובת הצופים גב' רינת הרוש:

 .2022עשינו עדכון תקציב בסוף   מר אליה וינטר:

 -יש רכש, בסדר? רוצים להביא איש רכשא אוקיי.  .100, לא 50אז הורדנו  מר כפיר מימון:

 מנהל רכש.  מר אליה וינטר:

מנהל רכש, אוקיי. אני מבין שהיום התפקיד הזה נמצא אצל הגזבר. אני הייתי חושב שזה    מר כפיר מימון:

אלף שקל האלו, שגם מבחינת שליטה זה יותר טוב, גם   100 - נכון להשאיר את זה אצל הגזבר ולחסוך את ה

לך את  אלף שקל העובד שתצליח להביא זה לא זה שהיית רוצה שיעשה   100  -מבחינת תפקיד אמון, ובסוף ב

ולחסוך את ה זה אצל אליה  חופשה    100  -הרכש. אז אני חושב שכדאי להשאיר את  ימי  יש  אלף האלה. 

 - אלף שקל, זה נשמע לי המון 160שהצטברו לראש המועצה 



 

   נוצר על ידי  

13 

 - זה לא אמין, יום אחד הוא לא לקח חופש מר שלומי שטרית:

 - לא משנה, שניה. אני אומר שזה נשמע לי הרבה מר כפיר מימון:

 - אסור. החוק אומר שבן אדם חייב לצאת לחופש לומי שטרית:מר ש

 ממה זה מורכב? מר קובי נודלמן:

אלף שקל,    40אלף שקל, נגיד, עלות שכר מועצה של ראש מועצה זה    160אז זהו. עכשיו, אם    מר כפיר מימון:

 - ימי חופשה שהצטברו? זה נשמע לי הרבה  70אלף שקל, אז מה, יש פה   50

 בושה.  :מר שלומי שטרית

 - קודם כל, זה עניין אישי, הוא יכול להחליט מה הוא עושה עם זה מר כפיר מימון:

 בושה.  מר שלומי שטרית:

 - תנאי השירות של ראש רשות הוא שבסוף קדנציה הוא מקבל פדיון גב' עדנה זטלאוי:

 .  מדברים יחד* 

 - על ימי החופשה שלו. אני מנהלת לו את ימי החופשה גב' עדנה זטלאוי:

 את תגני עליו אז את תחטפי צעקות, למה?  מר שלומי שטרית:

תקשיב לי, אני לא יודעת ממי אני אחטוף צעקות אבל אני אגיד לך את האמת שאני מכירה    גב' עדנה זטלאוי:

 - אותה. לראש מועצה מותר לפדות ימי חופשה שנשארו, יתרה, בסוף הקדנציה שלו 

 אנחנו יודעים.  מר שלומי שטרית:

 - ימי חופשה בשנה  14מותר לו לפדות עד   גב' עדנה זטלאוי:

 - י אשאל אותך שאלהעדנה, אנ מר שלומי שטרית:

 - על פי הדיווחים שלו והוא כן לקח חופשה ההכרטיסיי אני מנהלת לו את   גב' עדנה זטלאוי:

אין בעיה, עכשיו אני אשאל אותך שאלה, עדנה. תעני לי בצורה ישרה כי את אדם ישר.    מר שלומי שטרית:

 כמה ימי חמישי יוסי לא היה במועצה הזאת? את האמת תגידי לי. 

 - קודם כל, אני לא עוקבת אחריו זטלאוי: גב' עדנה
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 - אבל את יודעת. כולם יודעים ואת יודעת. את יודעת הכל מר שלומי שטרית:

 - אבל ימי חמישי גם, רוב ראשי הרשויות נוסעים למרכז השלטון המקומי גב' עדנה זטלאוי:

 .  מדברים יחד* 

ינוצלו. מה גם שיש בחירות, לא יהיה  מה שאני רוצה להציע זה שמחצית מימי החופשה    מר כפיר מימון:

 - אלף שקל. אני חושב 80בחירות, אני לא יודע. לפחות שמחצית מהמאה הזה, אז זה 

 - אם ינוצלו, הוא אומר גב' רינת הרוש:

 - ילקחו בחשבוןנ בסדר. תיתן לאליה, אליה יאמר כמה ימים  גב' עדנה זטלאוי:

 -מחצית מימיי החופשה כי יהיו גם בחירות מר כפיר מימון:

 - חייב לקחת חופש, מה זאת אומרת לא לוקח חופש? בושה מר שלומי שטרית:

עניין אישי, אנחנו לא    מר כפיר מימון: זה  לא,  גם  לקבל או שאפשר  תשמע מה שאני מציע. בסוף אפשר 

 - צריכים להחליט בשבילו

 בבחירות הוא יחטוף על זה.  מר שלומי שטרית:

סעיף נוסף זה מנהל לשכה. אוקיי. יש פה מנהל לשכה, שעוד פעם, צריך להגיד בצורה, שגם    מר כפיר מימון:

 - במועצות אחר זה קיים

 - והוא גם עושה עבודה מעבר להיותו מנהל לשכה גב' עדנה זטלאוי:

 - לא מכיר אותו אישית, שמעתי רק שהוא עושה עבודה טובה מר כפיר מימון:

 יש חוסרים בהנדסה והוא די ממלא חלק מהחוסרים האלה.  :גב' עדנה זטלאוי

אז, עוד פעם, אני לא מכיר את הבן אדם, שמעתי רק שהוא עושה עבודה טובה. אני חושב    מר כפיר מימון:

אלף שקל, זו עלות מאוד גבוהה. צריך לשקול להוריד שם, מה גם    250אלף שקל, יותר נכון    300שעלות של  

אלף שקל.   75י זה פנסיונר של הצבא. אם היה לפחות רבע משרה, או מוריד, זה עוד שהרוב הולך למיסים, כ

רק    -משרה שתישאר אצל גזבר, ימי חופשה  -אלף שקל, ממנהל רכש  300  -סך הכל הגענו פה כבר, כמעט, ל

רבע מהמשרה, לא אמרתי את כולה, אני לא חושב שצריך    -מחצית מהם לנצל ומחצית לפדות, מנהל לשכה

ולה אבל אני הבנתי פחות או יותר מה הוא עושה ובגדול זאת עבודה של ראש המועצה, אז בגדול זאת  את כ

  300הנוחות של ראש המועצה. אבל עוד פעם, זה עניין שלו, הוא יחליט מה לעשות עם זה. מזכירה לא עולה  

 - אלף שקל 300אלף, לתאם פגישות לא צריך 
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 - שאלהעדנה, אני אשאל אותך  מר שלומי שטרית:

 - רגע, רגע גב' עדנה זטלאוי:

 שלך?   100%-את קיבלת את הכסף שלך? את קיבלת את ה מר שלומי שטרית:

 .  מדברים יחד* 

כולם פוחדים ממך. תראה את רינת, בגזברות ובהנדסה כולם מתפטרים. כולם הולכים.    מר שלומי שטרית: 

 - מה אתה משחק אותה שהכל טוב? היא כולה מפוחדת, כולה מדברת

 .  מדברים יחד* 

 - שלומי, היא צוחקת איתך מר יוסי ניסן:

 - ועדה קרואה -עוד שנתיים מר שלומי שטרית:

 , זאת פעם אחרונה.עוד חמישה חודשים. לא מר יוסי ניסן:

,  75%  - אם רק נוריד את מנהל הלשכה לפחות רבע משרה, ממשרה מלאה ל  -אז אני אומר  מר כפיר מימון:

. גם עם רבע וגם עם זה, זה ישאיר לנו לפחות חצי מוקד.  330במקום חצי משרה שישאיר לנו   255ישאיר לנו 

מל מוקד  רוצים  ואם  לעשות.  אפשר  קל  זה,  את  לעשות  רוצים  תקציב  אם  הכל  סך  לעשות,  אפשר  אז  א 

הפעולות שלנו שלושים וחמישה מיליון שקל, בלי שכר. בשכר לא נוגעים. אם נוריד, רוחבית, חצי אחוז, זה  

אלף שקל. קצת, חצי אחוז. מה זה חצי אחוז? זה ייתן לנו כבר מוקד רואה,    180אלף שקל, יותר נכון    200

 שעות.  24מלא, 

 בתקציב. ]...[אי שבאמת יש לך שם זה בתנ גב' עדנה זטלאוי:

חצי אחוז, עדנה. אני לא מכיר עסק שאי אפשר להוריד ממנו חצי אחוז. אני מנהל עסק יותר    מר כפיר מימון:

 גדול, חצי אחוז אפשר בכל עסק להוריד. 

 טוב.  גב' עדנה זטלאוי:

וואלה, גם בעסקים הכי רזים בעולם, וזה ייתן לנו מוקד מלא. זאת אומרת, אם לא עושים    מר כפיר מימון:

את זה, זה יכול לתת לנו חצי. עוד פעם, אני חושב שאלו סדרי עדיפויות, ויש, אתה יודע, זה לא קל, התקציב  

 - הוא צפוף, ברור. זה לא שעכשיו יש פה איזה

 * מדברים יחד.  
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 רוצה להתחיל לענות?  טוב, אתה מר יוסי ניסן:

 - כן. טוב מר אליה וינטר:

-ו   2,  1אני לא רוצה לחזור על דברים שנאמרו פה אבל אני מסכים שהיום הבעיה מספר    :פרופ' מתי ליפשיץ

 - ביישוב זה הנושא של הביטחון 3

 ותקציב הביטחון לא עולה.  מר כפיר מימון:

הוריד, מכל מה שיש פה בקלסר, גם אני מאוד  וצריך למצוא את הדרך הנכונה ממה ל   : פרופ' מתי ליפשיץ

העבודה  את  עושה  מעריך  צריך  שאתה  שלנו,  אחת  מספר  בעיה  זאת  בסדר?  ביישוב.  הביטחון  לטובת   ,

להתייחס לזה ואי אפשר להשאיר את זה עם התקציב של הביטחון. אמרו את זה לפני, אבל פה צריך להוריד  

נהל לשכה, אני רק רוצה להדגיש את ימי החופשה. יש לך  ממקומות אחרים. זה חד משמעית. הזכירו פה מ 

זכויות יוסי ומגיע לך. אבל דוגמה אישית, קודם כל לכולם. זאת אומרת, אם אנחנו חנוקים בתקציב וזה  

פוגע בביטחון ואין מספיק כסף, אתה צריך להתייצב ולבוא ולהגיד "אני את העלויות של החופשה ולפני  

  מחויבת זה במלואו". ואז, אם אתה תתנהג בצורה הזאת זו דוגמה אישית שהיא    הבחירות, אני לא לוקח את

אליה אני חושב שזה כן, אני לא מסכים עם כפיר, אני חושב שזה כן. רונית    -אליך. רק משפט אחד לאליה

הזכירה את זה באחת הפגישות המוקדמות, זה כן עניינם של אנשי המועצה שבוחרים בך ומצביעים בעדך  

גלוי, אני לא יודע אם זה קיים או לא, אני באמת לא יודע. אבל, אם זה היה גלוי, היינו יודעים אם זה  להיות  

קרה מולו. להגיד "רבותיי, אני מתמודד על התפקיד של גזבר המועצה, מבקש את האמון שלכם, אבל תדעו  

לא נבחר    -את, לא נרצהנבחר בך לתקופה המסוימת הז  -שבבוא היום אני אתמודד גם על תפקיד אחר", נרצה

בך. אבל, אני חושב שזה כן עניינינו וצריך לדבר בגלוי, למרות שזה עניין פרטי אבל פה זה עניין של המועצה  

ואני מאוד מעריך את העבודה שלך, חד משמעי. אבל אחד לא קשור לשני. זהו, יתר הדברים כבר נאמרו פה.  

ופש חד  ח יישוב והמקום הראשון שהייתי מוריד אלו ימי הלא לוותר על נושא הביטחון ב   -אני רוצה להדגיש

 - משמעי 

 - תחזיר את זה, יוסי. תגלה בגרות ותחזיר את זה, יוסי מר שלומי שטרית:

 טוב, יש עוד שאלות לפני שאנחנו מתחילים? מר אליה וינטר:

זה איכשהו קשור גם לביטחון ולתחושת הביטחון ביישוב. הנושא של תאורת הרחובות, או שאני    גב' עדי זנד:

 - לא מבינה את הסעיף או שזה

 עמוד?  מר אליה וינטר:

אלף שקל בנושא של חשמל ותאורת    100. יש פה ירידה של  431, סעיף  16עמוד? רגע. עמוד    גב' עדי זנד:

. אנחנו כבר הרבה מאוד חודשים  431שבת בפינה בחושך? סעיף  רחובות. האם זה אומר שאנחנו הולכים ל
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מאוד חשוכים, וזה גם חלק מעניין של תחושת  -מתריעים על זה שהיישוב חשוך, הרחובות הצדדיים מאוד

 ביטחון. 

 אוקיי, זהו? אפשר להתחיל לענות?  מר אליה וינטר:

 אפשר.  גב' עדי זנד:

 ה? טוב. האם אנחנו מועצה איתנ מר אליה וינטר:

 כן. מר שלומי שטרית:

 - נושא המים 2022כן. אתה עוד חודש הולך? לא. סגירת תקציב  מר אליה וינטר:

 - אתה עונה לנו בציניות? אנחנו כיבדנו אותך מר שלומי שטרית:

. המועצה  2022האם קיבלנו אישור? עלה פה לאישור והמועצה אישרה את עדכון תקציב    מר אליה וינטר:

יום, משהו    30ת של משרד הפנים, ובעצם הכלל אומר שככל שלא קיבלנו תגובה תוך  עדכנה את זה במערכ

. לכן, אלו חלק  ניויום לדעתי, אז מבחינת משרד הפנים התקציב מאושר, על כל תיקו  30כזה, נכון? תוך  

 - מהתיקונים שעשינו והעלינו את זה. זאת אומרת, שום דבר לא היה בהיחבא, הכל היה על השולחן

 משרד הפנים בכלל מתפקד?  ית דמרי עייאש:גב' רונ

 * מדברים יחד.  

 - איך הוא יודע שלהבים איתנה? הוא לא בודק אותנו בכלל מר שלומי שטרית:

 .  מדברים יחד* 

רונית דמרי עייאש: זה חושף, אני שאלתי שאלה    גב'  ואושר. האם  ונדון  גם אם אושר  רגע.  רגע, רק  רק 

ין היכולת שלנו להתחבר או לחייב אותנו להתחבר לתאגידים בגלל שזה  ספציפית, האם זה חושף אותנו לעני 

 מאוד גדולה. - בדיון קודם, וזאת חשיפה מאוד הלא מעגל סגור של מים? כי הערה כזאת לא נאמר 

 יש פה יועץ משפטי, אפשר לשאול אותו.  מר קובי נודלמן:

 היועץ המשפטי איתנו?  גב' רונית דמרי עייאש:

 - וזה שפתחו את הרישומים, או בתקציב השתמשו בסכומים שקשורים למפעל המים רו"ח דורית כהן:

 מפעל המים כמפעל סגור.  גב' רונית דמרי עייאש:
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 - בתקציב רגיל, האם זה חושף את הרשות בפני  רו"ח דורית כהן:

 - לטובת פעולות מים  מר אליה וינטר:

 - שאסור לנו אש:גב' רונית דמרי עיי

 - אף אחד לא יודע, הם לא יודעים כלום פה מר שלומי שטרית:

 -בעצם, מה ש מר אליה וינטר:

 * מדברים יחד.  

 * שלומי יוצא מהישיבה.  

 לא הבנתי, אליה. אתה יכול להסביר לי במה מדובר?  עו"ד אשר אדרי:

 - , לקחו את סעיפי הוצאות מים2022בעדכון תקציב  מר אליה וינטר:

 - היתרות ו"ד אשר אדרי:ע

 לא, לא, לא. שימוש במים והעמיסו את זה על מפעל המים.  מר אליה וינטר:

 מה זאת אומרת "העמיסו את זה על מפעל המים"?  עו"ד אשר אדרי:

 * שלומי חוזר לישיבה.  

 זאת אומרת, סעיפי מפעל המים, על יתרות שהיה בהכנסות מפעל המים. מר אליה וינטר:

אני לא יודע לומר תשובה בשלוף. תעביר לי מה בדיוק זה, כולל את ההחלטות שהיו, כולל    עו"ד אשר אדרי:

את הפרוטוקול במועצה הרלוונטי, שאישרה את התקציב כדי להבין בדיוק על מה מדובר ואני אוכל להעביר  

 . התייחסות

 אני מבקש תשובה מנומקת לאירוע הזה.  גב' רונית דמרי עייאש:

ניסן: יוסי  בין השימוש בכספים האלה לבין הקמת תאגיד, מכל סוג    מר  אני חייב לומר שאין שום קשר 

 - שהוא. זאת סתם מניפולציה זולה שאין בה שום בסיס לשום כלום

 - רת, פרצנו את החשבון הסגור של מפעל המיםתבינו שניה, זאת השאלה. זאת אומ גב' רונית דמרי עייאש:

 - אבל השתמשנו לטובת המים מר קובי נודלמן:
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 - לטובת מים מר יוסי ניסן:

 - לא למשהו אחר. זה בעצם הרישום של החשיפה מר קובי נודלמן:

בסדר גמור. עצם העובדה שפרצנו, האם לא חושף אותנו לזה שיגידו כבר המסלול    גב' רונית דמרי עייאש:

 - ור הזה "נפרץ" ועכשיו זו השאלה. אמרתם ברור שלא, סבבה, אני רוצה לקבל את זה כי אלו מלחמותהסג

למה הקימו את תאגידי המים? בגלל שהרשויות המשתמשות בתקציבים לא למטרות מים.    מר קובי נודלמן:

 - אם השתמשנו למטרת מים, נראה לי פחות בעייתי. אם תגידו משהו אחר

 לא, השתמשנו למטרות מים גם בשביל לסגור את הגרעון.  גב' רונית דמרי עייאש:

שתמשו בזה לסגירת גירעון למשהו שלא קשור  כן, אבל הפעולות שקשורות למים לא ה  מר קובי נודלמן:

 למים. 

 * מדברים יחד.  

זה השלטון המקומי, אלו בתי משפט בכל המדינות. זה לא יתקיים בכלל. לכן אמרתי    מר שלומי שטרית:

 שהתקציב הזה הוא כולו שקרי. לא נכון, כלום לא נכון. 

 גם בזה השתמשת? רו"ח דורית כהן:

 * מדברים יחד.  

 . אין שום קשר לתקציב הנוכחי. כן?2022-רק ב ן:מר יוסי ניס

 אני לא מדברת על התקציב הנוכחי.  גב' רונית דמרי עייאש:

מסלול    -מחלוקת עם הרכבת. אני אעדכן אתכם לגבי שני מסלולים שאנחנו עובדים במקביל  מר אליה וינטר:

מסלול שני, שאני ממש בוחן   אחד זה, בעצם, במסגרת ועדת הערר, שומות שאנחנו מוציאים וההליך הרגיל.

בימים אלו, הוא עבודה מול משרד ייעוץ משפטי חיצוני, שהוא מתמחה בעניין הזה. אני רוצה לקבל באמת  

תמונה, עד כמה יש קייס מאחורי הדבר הזה, זאת אומרת כדי לא למכור איזשהם חלומות, אני לא אוהב  

. לכן, בכל מקרה, יש מה שיש כאן בתקציב הרכבת  שמוכרים לי חלומות, ואני גם לא אוהב שהם כתובים ככה

 - זה איזשהם סכומים, שאם אנחנו צופים נכון, אלו סכומים שאנחנו צריכים לקבל בפועל. מעבר לזה, שזה 

 על הארנונה אנחנו צריכים לקבל?  מר שלומי שטרית:

 - זה לא שלא מקבלים מר אליה וינטר:
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הכנסתם ממה שאנחנו לא מקבלים ממשרד התחבורה,    מה   - אבל אנחנו בסכסוך איתם  מר שלומי שטרית:

 מהרכבת? 

 * מדברים יחד.

 מה שאנחנו לא מקבלים? לא הכנסנו.  גב' רינת הרוש:

 - לא היסטורי ולא עתידי גב' רונית דמרי עייאש:

 שום דבר, שום דבר. גב' רינת הרוש:

 - שנתיים, קיבלנו ואיך אנחנו יודעים, אלו תשלומים ששנה שעברה, עד לפני  מר שלומי שטרית:

 כל שנה אנחנו מקבלים מה שמקובל עליהם. מה שבמחלוקת לא רשום. גב' רינת הרוש:

כרגע בעצם הם מחליטים ואנחנו עושים את זה על סמך מה שהם מעבירים. אבל, אנחנו כן    מר אליה וינטר:

להגיד שבמערכת כן  פועלים על מנת לבחון האם באמת יש שם כסף. כלומר, יש חיובים במערכת, אני רוצה  

יש חיובי עבר. אוקיי? אומנם אתם לא רואים את זה פה בספר, אבל במערכת שלנו כן יש חיובים ואני רוצה  

כן לבחון את הדבר הזה. אם זה באמת נכון ואנחנו מסוגלים לקבל את הדבר הזה, אז נעשה את כל הפעולות  

שזה יהיה רשום סתם במערכת, אנחנו נטפל בזה.  שצריכים כדי לקבל עוד. אם זה לא נכון אז אין שום סיבה  

 -זה העניין עם הרכבת. מחלוקת

 - מחלוקת דיור מוגן גב' רונית דמרי עייאש:

 פאלאס, פאלאס. מר אליה וינטר:

 כל התביעות שתובעים אותנו, הוא לא מדבר על זה בכלל.  מר שלומי שטרית:

. לא משנה איזה הליך עשיתי מולם והם הסירו  אני אענה שהייתה השגה, באמת, של פאלאס  מר אליה וינטר:

 - את ההשגה 

 יופי, מה זה אומר? מה יש בתקציב? גב' רונית דמרי עייאש:

 מה שיש בתקציב זה מה שקורה.  מר אליה וינטר:

 יום? - קורה עכשיו, יום גב' רונית דמרי עייאש:

 כן, כן.  מר אליה וינטר:

 סבבה, על הכיפאק.  גב' רונית דמרי עייאש:
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 - . אנחנו עשינו את זה4%  -תשלומים. תשלום ראש מועצה, הסכום מעבר ל אליה וינטר:מר 

. כמה זה ימי חופשה, כמה זה  18%ויש עליית שכר של    4%לא, יש עליית שכר של    גב' רונית דמרי עייאש:

 ? 18% -צמיחה? למה בסוף מעלים שכר של ראש מועצה ב

 ? 10את אומרת את זה לפי עמוד  מר אליה וינטר:

 , מאוד פשוט. מוניציפלי, ראש מועצה. 3לפי עמוד  גב' רונית דמרי עייאש:

 אה, זה לשכה. מר אליה וינטר:

 . אחד, בודד, יקר ובית משוגעים.932לא, לא, לא. ראש מועצה, הראשון.  גב' רונית דמרי עייאש:

 ניצול ימי החופשה.  אלף שקל. אבל זה 160  -זה עולה ב מר כפיר מימון:

 - אני יודעת, זה מה ששאלתי. אבל יש לו עליה בסיסית של כמה זה גב' רונית דמרי עייאש:

 - זה כולל את כל הסעיפים, בעצם זה הפירוט, הכולל מר אליה וינטר:

 -מה שרונית שואלת זה כמה מתוך זה זה  מר כפיר מימון:

 - כן, כדי לדעת כמה זה  גב' רונית דמרי עייאש:

 כמה זה ימי חופשה וכמה זה השאר.  כפיר מימון:מר 

 בדיוק. גב' רונית דמרי עייאש:

 .144-כאילו, ממה מורכב ה מר אליה וינטר:

 - ואותה שאלה דרמטית גב' רונית דמרי עייאש:

 , קודם כל. בואו נעשה סדר.160ולא  144זה  מר יוסי ניסן:

 כמה?  מר קובי נודלמן:

 . 144 מר יוסי ניסן:

 .18%, אמרתי  160אני לא אמרתי   דמרי עייאש:גב' רונית 

 .160כפיר אמר   מר יוסי ניסן:
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 . את שואלת מה החלוקה בין ימי חופש לבין עליה של השכר?144זה  מר אליה וינטר:

 -אחד  גב' רונית דמרי עייאש:

 זה כולל את עלית השכר?  144 מר קובי נודלמן:

 כן, כן. המקדם פלוס ימי חופש.  מר אליה וינטר:

המקדם פלוס ימי חופש. אחד. אותה שאלה, שאין ימי חופש, זה במנהל לשכה.    גב' רונית דמרי עייאש:

 עליה, בלי ימי חופשה.  18%,  192 -ל  162 -המנהל לשכה עולה מ

 מה אכפת לו, תגידי לי?  מר שלומי שטרית:

 את מדברת על שכר מנהל לשכה?  מר אליה וינטר:

 תצביעו, תעבירו את התקציב, כפיר ומתי תאשרו.  מר שלומי שטרית:

 .  מדברים יחד* 

 טוב, אנחנו יכולים לבדוק את הנושא הזה. מר אליה וינטר:

 אלף. מה, הוא שווה ערך כמו כל תקציב הביטחון שלנו?  30 -רק מנהל הלשכה עלה ב מר כפיר מימון:

 שניה, כפיר. נגיע גם לתקציב הביטחון.  מר אליה וינטר:

 בדיוק, יופי. קדימה, נקסט.  ונית דמרי עייאש:גב' ר

ימי חופשה בשנה, הוא יכול    24אגב, רגע, אני רוצה לדבר על ימי החופשה. לראש רשות יש    מר יוסי ניסן:

 - 70  -ימים בשנה. אגב, ראש המועצה הקודם פדה בכל סוף קדנציה את כל ה 14לצבור עד 

 - א גנבהוא גם יכול היה לגנוב, והו מר שלומי שטרית:

 הוא גנב? אני לא יודע.  מר יוסי ניסן:

 לא, אני שואל אותך. אתה אומר את זה. מר שלומי שטרית:

 - מה זה קשור לגניבה, שלומי? איזה שטויות אתה מדבר מר יוסי ניסן:

 - זה לא יפה, זה לא מוסרי מה שעשית פה. זה לא מוסרי, יוסי. זו לא דוגמה  מר שלומי שטרית:
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 ב, בסדר. אתה דוגמה לכולם. טו מר יוסי ניסן:

 - לא עשיתי דבר כזה מר שלומי שטרית:

 לא עשית?  מר יוסי ניסן:

 - לא יצאתי עם עדנה מר שלומי שטרית:

 עוד פעם עדנה? אני מבקשת, לא.  גב' עדנה זטלאוי:

 אתה רוצה שנפתח?  מר יוסי ניסן:

 כן, יוסי, תפתח.  מר שלומי שטרית:

 למה עזבת?  מר יוסי ניסן:

 למה עזבתי?  מר שלומי שטרית:

 . מדברים יחד*

 - 50אני אומר למתי, אם המוקד הרואה יהיה תלוי בימי החופשה שלי, אני מוותר לא רק על  מר יוסי ניסן:

 תוותר עכשיו. עכשיו תוותר.  מר שלומי שטרית:

 - אני לא אומר את זה בצורה  מר יוסי ניסן:

 תוותר עכשיו. תגלה אחריות ותוותר.  מר שלומי שטרית:

 - אנחנו רוצים לאשר, לפחות חלק מאיתנו, אבל לא ניתן :פרופ' מתי ליפשיץ

 אין בעיה.  מר יוסי ניסן:

אני כדי להצביע בעד התקציב, צריך לדעת כמה כסף תוספת יש לביטחון ומאיפה הוא    :פרופ' מתי ליפשיץ

עם    ר להישאד מאותם הדברים שהוזכרו פה אבל אי אפשר  , להורינוךהוא מגיע. לא רוצה שיורידו מהחי 

 - התקציב הזה לביטחון

מימי החופשה שלי ילכו לטובת הביטחון.    50%, זה בפרוטוקול,  50%הינה, אני כבר אומר לך,    מר יוסי ניסן:

 בסדר?
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קח  אם לא לואני רוצה לראות את זה בחודש הבא,  רוצה לראות את זה מיושם גזבר,     מר שלומי שטרית:

 את כל החומר למשרד הפנים.

 * מדברים יחד.  

אין פה אנטי, יש פה רצון, לאור המצב ביישוב, להקים את מוקד רואה. צריך לראות    : פרופ' מתי ליפשיץ

 - שיהיה מוקד רואה -מה העלות של מוקד רואה ולהוריד. להוריד ממך

 - מתי, מתי. תראו לי מאיפה. אני אשמח. בואו תראו לי מאיפה מר יוסי ניסן:

 * מדברים יחד.  

 - מוריד מימי החופשה יוסי, יפה מאוד שאתה :פרופ' מתי ליפשיץ

 - אלף 200 :מר כפיר מימון

יש פה משכורות של אנשים אחרים, שאני לא בטוח שהם יותר חשובים מהביטחון. יותר    :פרופ' מתי ליפשיץ

 - מזה, אני בטוח שהם לא יותר חשובים

 -אלף, כיסינו כבר את הכל 100אבל יש עוד דברים. יש את מנהל הרכש,   :כפיר מימוןמר 

 אלף שקל לצופים שזה לא קיים, אז זה כבר פחות. 100אבל הוא אומר  :ניסןמר יוסי 

 אני רוצה לקבל נייר ששם כתוב שלביטחון התקציב הוא כזה וכזה. :פרופ' מתי ליפשיץ

 - אז אני אומר לך מר יוסי ניסן:

 אז אתה בטח לא תוריד מהחינוך.  :פרופ' מתי ליפשיץ

ב למתנדבים של משמר השכונה, שרק התחיל עכשיו, כן? זה לבד  אז אני אומר לך שרק הרכ  מר יוסי ניסן:

 אלף שקל. בסדר? זה לבד.  100- יעלה את ה

 - אני לא יודע :פרופ' מתי ליפשיץ

 אז אני אומר לך. הינה, אני אומר לך. תשאל את דני כמה זה עולה.  מר יוסי ניסן:

הבעיה ביישוב שלנו זו בעיה של ביטחון, כרגע, ראינו את הגרפים, נכון? שיש איזושהי    :פרופ' מתי ליפשיץ

 - ירידה. אבל אנחנו יודעים את הבעיה
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כי הסברתי לכם    ישים, זה לא ישיםאני הראשון שישמח שמוקד רואה ייפתח אז. אבל זה לא   מר יוסי ניסן:

 - חצי מיליון שקל זה לא קשור, אין קשרשאנחנו יוצאים למכרז של פינוי אשפה ואם זה יהיה עוד  

 - אבל זה לא קשור, אין קשר מר כפיר מימון:

 - מה זה לא קשור? מה זה לא קשור? מר יוסי ניסן:

 המכרז יכול להיות גם פחות.  מר כפיר מימון:

 - אין דבר כזה, אין חיה כזאת. המחירים במדינת ישראל עלו מר יוסי ניסן:

 * מדברים יחד.  

אז שומרים פה שלייקס כדי שאם יהיה מכרז ואולי יהיה יותר יקר, אז זה לא מקובל. זה    מימון:מר כפיר  

 לא מקובל. 

ניסן: יוסי  ולא    מר  זה מה שאתה מדבר,  במועצה,  כלכלי  לך מהיום הראשון לקחת תפקיד  אגב, הצעתי 

ו  הארבע  במהלך  תרמת  מה  עצמך  את  תשאל  בי,  מאמין  לא  שאתה  עכשיו  להגיד  אז  שנים  הסכמת.  חצי 

 האחרונות שאתה לא מאמין בראש המועצה, אם כבר מדברים על זה.

אז אני חייב להגיב, אם מספרים כבר את הסיפור, בואו נספר כבר את הסיפור אם זה עלה,    מר כפיר מימון:

 אלא אם כן אתה רוצה למחוק את מה שאמרת מהפרוטוקול. החלטה שלך.

 את מה שאמרת. לא, לא. אז תמחק גם אתה  מר יוסי ניסן:

לא, אז אני אגיב. ביום הראשון, אחרי שראש המועצה נבחר, אני הודעתי שיותר אני לא    מר כפיר מימון:

 - מתמודד ואין לי שום עניין פוליטי

 מה זה קשור?  מר יוסי ניסן:

הצענו  אני מסביר, תיתן לי לסיים ונסביר, אמרת אז אני מסביר. אני ויהודית באנו ליוסי ו  מר כפיר מימון:

לא לעשות עלינו פוליטיקה    -את שירותנו ואמרנו שנשקיע ממיטב זמננו ומרצנו, רק הייתה לנו בקשה אחת

ושקרים, אוקיי? אז, מיד, החלטנו שמדליקים עוד איזה שעה את התאורה בלילה, וסיכמנו את זה, ויום אחד  

. אחר כך היה שאני התנדבתי  הוא הדליק את זה ולמחרת הוא כבר לא. זה היה פאול מספר אחד ששיקר לי

להיות יושב ראש של המתנ"ס, אז יוסי הגיע אליי הביתה, ביחד עם העוזר שהיה לו, שכחתי איך קוראים לו,  

, אני לא מאשר לך להתנדב להיות היו"ר של המתנ"ס." אז אני אמרתי,  8%ואמר לי "אם אתה לא מאשר  

מים  כי לא מאיי  8%  -תי ואני אזכיר לא אישרתי את האם מאיימים עליי אני לא רוצה להיות בזה, ולא אישר

 - עליי. בגלל שהייתה את כל האווירה
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 - אתה לחצת לי את היד ואמרת שאתה מאשר, עכשיו אתה אומר שמאיימים עליך? מר יוסי ניסן:

 - תיתן לי רק לסיים, שנייה מר כפיר מימון:

 -לפחות תדייק, אתה אומר משקרים, מי משקר? מר יוסי ניסן:

 - אז תיתן לי לסיים, לא. תיתן לי לסיים ר כפיר מימון:מ

 - אין מילה אחת שאתה אומר שהיא נכונה, מילה אחת אין מר יוסי ניסן:

 - תיתן לי רק לסיים. אחר כך הדבר השלישי שהיה  מר כפיר מימון:

 - אתה תגיד לי משקר, כן. נכון. תשאל את עצמך אולי  מר יוסי ניסן:

תן לי רק לסיים כמו שאני נתתי לך לסיים כל היום. תיתן לי רק רגע להגיב. אחר  נכון. תי  מר כפיר מימון:

כך מה שיוסי אמר לתושבים ובאו ואמרו לי, שהוא פיטר אותי. אז, הוא אמר שהוא החליט לא לתת לי את  

  - הזה של המתנ"ס וזה לא נכון, כי אני הסרתי את המועמדות שלי. אז אם שאלת למה לא הצטרפתי לתפקיד

י אתה הוצאת כל חשק לעזור לך, עשית פוליטיקה בלי סוף, היית פרנואיד בטירוף והפסדת. זה הפסד שלך  כ

במעט   עזרתי,  פה  לעזור  צריך  שהיה  ואיפה  אחרים  במקומות  זמני  את  השקעתי  אני  היישוב.  של  והפסד 

חון ליישוב על  שעשיתי. זה לשאלתך למה לא. אז עכשיו אני מביא פה תוכנית, סדורה, שמציעה יותר ביט

 - חשבון, בצורה מדודה, שקולה

 - אתה טועה על המתנ"ס, אתה לא מכיר את הנתונים, אלו נתונים שהם לא נכונים מר יוסי ניסן:

מה לא נכון בלהחליט להשאיר את הרכש. שנייה, תיתן לי לסיים. זאת התוכנית שאני מציע.    מר כפיר מימון:

רונית, שלומי, תקשיבו. אני רוצה להציע תקציב חלופי, זה בעצם   -אז, אני רוצה להציע פה לחברי המועצה 

אתה   או  הזה  התקציב  את  או  להצבעה  נעלה  זה  אחרי  ובוא  אומר,  שאני  האלה  בשינויים  הזה  התקציב 

 התקציב שאני מציע, בסדר? ובוא נראה מה יאשרו, בסדר?

אין בעיה. בוא נצא מנקודת הנחה שאנחנו רצים איתך, אוקיי? מי נותן לי הבטחה שכל    מר שלומי שטרית:

 - מה שנצביע פה ייושם? כלום לא יושם עד עכשיו

 -מה זאת אומרת? מר כפיר מימון:

כלום. החלטה, נגיד, שלהם. הוא יגיד לך מה שאתה רוצה היום. הוא רב איתנו, אדון    מר שלומי שטרית:

 - איתנו על המוקד רואה הזה שאנחנו אמרנו לא מוקד רואה, צעקות פה פרופסור עופר רב

 - דני יהיה ערב לזה, דני יהיה ערב לזה  מר כפיר מימון:
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 - נכון, כי היא אומרת לכם "לא אמרתי לכם שזה לא כלכלי וזה לא ריאלי ואין כסף לזה"  מר שלומי שטרית:

 -אז תישאר אם אתה רוצה, מה אתה רוצה  מר יוסי ניסן:

 אתה רוצה להביא את זה?  מר שלומי שטרית:

 - אתה נגד מר יוסי ניסן:

 - לא, אני לא נגד מר שלומי שטרית:

אנחנו נגיש שני תקציבים, נראה מה מהם יעבור. נגיש שני תקציבים. התקציב הראשון זה    מר כפיר מימון:

צית מימי החופה  מה שהוגש פה והתקציב השני זה תקציב שאומר שמנהל הרכש יישאר אצל הגזבר, מח

 - ייפדו ומחצית ימומשו, שזה גם טוב, אתה צריך לצאת לחופש, זה בריא

 תכמת את זה, את מה שאתה אומר.  רו"ח דורית כהן:

 -אלף שקל 80 מר כפיר מימון:

 - 50זה כולל את העלייה, כולל את העלייה. נגיד,   80 מר אליה וינטר:

 - עוד פעם, אני צריך מספרים אבל  מר כפיר מימון:

 . 140, זה  160, אבל. איזה 140זה  מר יוסי ניסן:

 - לא, מול התקציב שאנחנו מר כפיר מימון:

 - דרך אגב, ימי החופשה שלי בלבד מר יוסי ניסן:

 - אז אליה יעדכן אותנו מר כפיר מימון:

 - . בוא תדייק. אחוז אחד זאת עליית שכר, לא קשורה60אלף,  60זה  מר יוסי ניסן:

 אלף?  700- וז, אחוז. אתה יודע כמה זה אחוז מאח מר כפיר מימון:

 - אלף, זה מהברוטו. על מה אתה מדבר? 700 - זה לא מ מר יוסי ניסן:

נכון, אז עוד פחות מזה. זה אומר שכל מה שנשאר שם זאת יתרת אחוז חופשה. אין בעיה,    מר כפיר מימון:

 - מנהל לשכה רבע משרה

 - ימי החופשה שלך, תחשבאחוז מ 50רגע, תחשב כמה זה  מר יוסי ניסן:
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אז נפטר ונגייס אותו ברבע משרה ואם לא, שניה, זה בשביל מוקד מלא. אני רוצה מוקד    מר כפיר מימון:

  520אלף שקל שלמוקד רואה צריך    475אלף שקל, זה נותן לנו ביחד    175מלא ורוחבית חצי אחוז, שזה עוד  

עודף, תעשה איתם מה שאתה רוצה,   80ד נשאר לך  ועו 390אלף שקל למוקד חיצוני, זה   130אלף שקל פחות  

 תיקח אותם לימי חופשה. 

 - איזה יופי מר יוסי ניסן:

 - אז בוא נעלה את שני התקציבים מר כפיר מימון:

 - אני לא חושב שצריך להעלות שני תקציבים, כפיר. אני חושב שצריך לעשות תיקונים :פרופ' מתי ליפשיץ

 - אז זה התיקון לתקציב מר כפיר מימון:

 - צריך לעשות תיקון לתקציב, והתיקון אומר, כמו שכולנו מזכירים פה, יותר ביטחון  :פרופ' מתי ליפשיץ

 - יותר ביטחון וקצת פחות לכל השאר  מר כפיר מימון:

יותר לביטחון, ועכשיו לראות מאיפה מורידים. כמו שאמרתי, יש דברים שהם טאבו    :פרופ' מתי ליפשיץ

 ולא נוריד מהם. 

ן שזה הולך למוקד רואה, לא ביטחון לדברים כלליים. זה תבוע למוקד  לא, אבל ביטחו   מר כפיר מימון:

 - רואה

 - נכון. נגדיר אותו :פרופ' מתי ליפשיץ

עייאש: דמרי  רונית  הנקודות    גב'  וכל  ההסברים  כל  לכבד את  אני מבקשת  יותר ממסכימה.  אני  בדיוק, 

 - והעליות המשמעותיות שהצגתי לפני מספר דקות, כי יש פה

 - את תקבלי, את תקבלי :מר יוסי ניסן

 יש פה חריגות שלא קיבלתי עליהן תשובה כבר עכשיו והם לא יודעים עליהן.  גב' רונית דמרי עייאש:

 * מדברים יחד.  

 - שקל 2,500הנטו שלו  דובר:

 איך?  מר אליה וינטר:

 - אלף שקל אז הוא לא מרוויח  290אז אדרבא, זה עולה לנו  מר כפיר מימון:
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 - ב, זה בעיקר הרכב לא זהרכ מר אליה וינטר:

 - אלף שקל 100אלף שקל ועוד עלות הרכב שלו זה   190שלו היא   המשכורתלא נכון,  מר כפיר מימון:

 - עלות השכר, זה לא זה לא המשכורת :יוסי ניסןמר 

 - שניה רגע, לפני שנוגעים לבן אדם באמצע השנה מר קובי נודלמן:

 - תעשה קצת יותר רוחבית  מר כפיר מימון:

 .דברים יחד* מ

 אתה מבין שזה סתם בזבוז?  מר כפיר מימון:

 - אני מבין, אבל נעשה סדר מר קובי נודלמן:

 - אלף שקל עולות שלוש משמרות  390, תקשיב. 130אם משמרת עולה  מר כפיר מימון:

 נכון. מר קובי נודלמן:

 - ? כי משמרת לילה עולה יותר130זאת אומרת, בממוצע זה   מר כפיר מימון:

 - 390לא, הוא אמר לא  מר קובי נודלמן:

 - 520לא,  דובר:

אלף שקל לשלוש משמרות. אז    390שמשלמים לחיצוני, אז נטו זה    130  - אבל פחות ה  520  מר כפיר מימון:

בסדר? אבל אם נעשה את שלושת  אלף שקל, בסדר? זה מה שעולה משמרת,    170אלף שקל,    160משמרת עולה  

 - . זאת אומרת, אנחנו יכולים בעוד קצת106-אלף שקל ב 130המשמרות יהיה לנו בונוס שנחסוך 

 - ? איך זה עובד? אני לא יודע106השאלה אתה יכול להפר חוזה באמצע השנה עם   מר קובי נודלמן:

 - אין בעיה 106כן, מבחינת  :דני ביטוןמר 

עכשיו, אדרבא, אנחנו גם לא צריכים לאשר לשנה שלמה כי אנחנו כבר ארבעה חודשים    מר כפיר מימון:

 - אותו  ויאיישוהלכו ועד שיקימו את המוקד 

 - ה כבר מגיע, מה זאת אומרתאת מר קובי נודלמן:

 - לא מר כפיר מימון:
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 - 2023זה התקציב רק של  גב' רינת הרוש:

 - אלף שקל 520אבל הביצוע שלו לא יהיה  מר כפיר מימון:

 - הוא יהיה לחצי שנה  מר קובי נודלמן:

רוצה    הוא יהיה פחות, הרי אנחנו כבר באמצע אפריל. עד שתאייש. עכשיו, לא רק זה. אני  מר כפיר מימון:

 -אלף שקל  100גם עוד בתב"ר 

 - בכל מקרה, תהיה  מר קובי נודלמן:

מימון: כפיר  יהיה    מר  שהמוקד  כדי  לחזק,  מצלמות,  תקציב  זה  עוד  שצריך  מה  מקרה  בכל  קובי.  רגע, 

 אפקטיבי וזה תב"ר, אפשר בתב"ר. אוקיי? 

 - לא נשאר כסף גב' רונית דמרי עייאש:

אלף שקל אתה צריך לשלם    130להתפשר רק על לילה, קובי, כי אז  אני אומר, לא כדאי    מר כפיר מימון:

 , אתה מקבל עוד מוקד מלא. 170 - למוקד החיצוני. ב

הלוואי והייתי יכול להאמין לך שגם אם תצביע שזה ייושם. כל מה שתרצה הוא ייתן    מר שלומי שטרית:

 - רואה, אז לא יהיה מוקד רואהלך עכשיו, כדי שתצביע. לא יהיה תפקיד שהוא תפס ראש שלא יהיה מוקד 

 .  ד* מדברים יח 

 -אלף שקל 24אלף שקל?    800-שלושה אחוז מ מר כפיר מימון:

 - כן מר אליה וינטר:

 חבר'ה, אנחנו מדברים רק על חצי שנה כרגע. מר קובי נודלמן:

 - בדיוק ואפשר מלא, אפשר לאייש את זה מלא לחצי שנה מר כפיר מימון:

 - כי זה חצי סכוםנכון,  מר קובי נודלמן:

 ומה קורה שנה הבאה?  מר יוסי ניסן:

 - מאשרים עוד תקציב מר כפיר מימון:

 איך עוד תקציב? מר יוסי ניסן:



 

   נוצר על ידי  

31 

 - מה, בנובמבר אתה יכול להגיש תקציב. בסוף דצמבר. בכל מקום נורמלי, בסוף דצמבר  מר כפיר מימון:

 אתה לא תפסיד את המוקד הרואה?  מר יוסי ניסן:

 - לא, אתה תמשיך אותו ן:מר כפיר מימו

 - אלף שקל שנה הבאה   520זה עוד  מר יוסי ניסן:

 שנתי? -לא הבנתי, אנחנו מגישים פה עכשיו תקציב דו מר כפיר מימון:

 - לא מר יוסי ניסן:

 - שנה הבאה אלוהים גדול מר כפיר מימון:

 - מה זה אלוהים גדול? אני אפסיק את המוקד הרואה  מר יוסי ניסן:

לא, אתה תמשיך את אותו הדבר. כמו שהחלטת להגדיל, יהיה לך ממקומות אחרים. מי    מר כפיר מימון:

 יש?

 - 1.1 -אני לא רוצה להפסיק את המוקד הרואה ב מר יוסי ניסן:

 - נת אבל אנחנו לא נפסיק אותו. אנחנו נמשיך באותה מתכו מר כפיר מימון:

 איך תמשיך?  מר יוסי ניסן:

 - לא יהיה פדיון ימי חופשה מר כפיר מימון:

ניסן: יוסי  נקודות    מר  לשתי  להגיב  רוצה  אני  דבר הכרחי  תשהעלירגע,  זה  מועצה  של ראש  עוזר  . אחד, 

במועצה, אחרת זאת פגיעה בעבודה השוטפת של המועצה. מי ייקבע לי דיונים? מי ייקבע לי פגישות? ולא  

 - , הוא גם נותן פתרון של מהנדס תשתיות. הוא נותן פתרון של מהנדס תשתיות שעולה פירק זה

 - אבל אנחנו מגייסים מהנדס תשתיות מר כפיר מימון:

 לא, בינתיים לא. מר יוסי ניסן:

 זה בתקציב? מר כפיר מימון:

 מה?  מר יוסי ניסן:

 מהנדס תשתיות נמצא בתקציב?  מר כפיר מימון:
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 - זה לא יעזור, אתה לא יכול לקחת  -ה במפעל המיםז מר אליה וינטר:

 * מדברים יחד.  

 - עכשיו, מנהל רכש זה בן אדם שאין לנו אותו היום מר יוסי ניסן:

 אלף שקל, עלות שכר?  290אתה חושב שכדי לקבוע ולתאם פגישות צריך  מר כפיר מימון:

 - תשתיות   אני אומר לך, לא רק זה. הוא עושה עבודה של מהנדס מר יוסי ניסן:

שלא יעשה עבודה של מהנדס תשתיות, צריך לגייס מהנדס תשתיות ומפעל המים ישלם את    מר כפיר מימון:

 - זה. הוא לא צריך לעשות עבודה של מהנדס תשתיות

 - סליחה, אבל אתה הכנסת סעיף של מהנדס תשתיות, יוסי  גב' עדי זנד:

 - הינה, לא רק זה, תקשיב מר כפיר מימון:

 - אתה הכנסת סעיף של מהנדס תשתיות, יוסי גב' עדי זנד:

 - הוא לא עומד בקריטריון מר אליה וינטר:

 - אז זה עוד יותר חמור, הוא עושה עבודה של מישהו שהוא לא עומד בקריטריונים שלו מר כפיר מימון:

 עדי, זה במפעל המים, זה לא קשור לתקציב השוטף.  מר יוסי ניסן:

 -מה זאת אומרת? אז אתה תשלם לו מפה ומפה? מה זה הדבר הזה? כפיר  גב' עדי זנד:

 - מאז ומתמיד הייתה פה מזכירה לראש מועצה שאלו התנאים שלה וזו המשכורת שלה מר יוסי ניסן:

 - אלף שקל עם רכב ועם הכל?  290 מר כפיר מימון:

 - כן, כן ניסן: מר יוסי

 - לא זוכר שהיה למזכירת המועצה רכב. היה למזכירת המועצה רכב?  מר כפיר מימון:

 .  מדברים יחד* 

 -למזכירת ראש המועצה היה רכב? מה פתאום גב' עדי זנד:

 -לא היה רכב  מר כפיר מימון:
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 - בחיים לא :רונית דמרי עייאשגב' 

 - אז למה כל דבר צריך להשוות מר יוסי ניסן:

 - איך קשור אחזקה ורכב? מר שלומי שטרית:

 - אלף שקל למנהל לשכה, תסלח לי  290 מר כפיר מימון:

 - סליחה, אי אפשר לתקצב מהנדס תשתיות פעם אחת במים ופעם שניה להגיד שהמנהל מתפקד  גב' עדי זנד:

 - נשארה חצי שנה מר קובי נודלמן:

ה עד שהוא יגייס, יתקין מצלמות, זאת חצי שנה. חצי שנה, יוסי. שניה רגע. חצי שנה  חצי שנ   מר כפיר מימון:

אלף שקל יש לך מוקד רואה מלא. בוא נחליט    200אלף שקל, יוסי, יש לך מוקד רואה מלא. מלא.    200זה  

. בואו  שעושים את זה מאמצע השנה, דני ייערך, נשים עוד תב"ר למצלמות, יגייס עובדים, יכשיר אותם, הכל

אלף שקל, יש לך מוקד רואה מלא. אתה בזמן הזה יכול    200. בסדר? מוקד רואה  1.7  - נחליט שמתחילים ב

 - ? 106כבר להתנתק ממוקד 

 - בל לאלץ אותו כרגע ח מר שלומי שטרית:

 אלף שקל אי אפשר למצוא פה בתקציב? נו באמת, לכזה מצב הגענו?  200 מר כפיר מימון:

 - יד לך מה שאתה רוצההוא יג מר שלומי שטרית:

 - אלף שקל? 200 - מה רע במוקד רואה? למה אתה לא רוצה מוקד רואה ב מר כפיר מימון:

 - מי לא רוצה? אני רוצה יותר ממך מר יוסי ניסן:

 - אז תאשר מר כפיר מימון:

 - זה היה רעיון שלי, לא שלך  מר יוסי ניסן:

 אחלה, אז תאשר. רעיון שלך.  מר כפיר מימון:

 - מי שהקים את המוקד הרואה זה אנחנו סן:מר יוסי ני

בשביל שהבנות שלי יסתובבו בלילה    -אחלה, תיקח את הקרדיט. בסדר, לא שלך, אבל תיקח  מר כפיר מימון:

 - בשקט, תיקח את הקרדיט. תאשר. תיקח את הקרדיט, רק תאשר

 .  מדברים יחד* 
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 - רק בפרקטיקה, כפיר, שניה  מר אליה וינטר:

 . זה מה שאני מבקש. אין לי מה לעשות עם הקרדיט הזה, תיקח אותו. רק תאשר, תאשר מר כפיר מימון:

אלף    70ונגיד והצלחנו, אז    93.600כפיר, רק בפרקטיקה, בסוף, בשורה התחתונה, יש לנו    מר אליה וינטר:

 -שקל

  40אחוז. נו באמת,    0.1אלף שקל? תעשה רוחבית,    40אלף שקל. מה חסר לך?    160אז תביא    מר כפיר מימון:

 - אלף שקל? זה לא קשיח

 - לא, לא מר אליה וינטר:

זה לא קשיח, פעולות. הגדלנו את תקציב החינוך. לא דיברתי, יש פה כל מיני דברים שהוסיפו    מר כפיר מימון:

בחינוך, מבחינתי חינוך זה קדוש, לא רציתי לדבר על זה בכלל. אבל יש את הכסף הזה, אליה בטוח ימצא  

 אותו. בוא, אתה לא צריך. אני כבר מצאתי. 

 מדברים יחד. *

 - טוב, הלאה. איפה היינו? קב"ט יישובי מר אליה וינטר:

 - מיליון שקל 58 -מה שהזוי בעיניי, ש גב' עדי זנד:

 מה זה קשור? תתנו לו לסיים, בבקשה., -נו, אבל תתנו לו לסיים, תיתני לו לסיים מר יוסי ניסן:

, כי יש שם תיקונים בין החינוך  4%קב"ט יישוב. טוב, זה פלוס מינוס, ובסוף זה יוצא כמעט    מר אליה וינטר:

 - לבין האחוזים שלו בחינוך

 לנו לא נכון? הוגשמה, מה? מה שאתה אומר לי זה שהתקציב ש גב' רונית דמרי עייאש:

 לא, הוא נכון. תסתכלי בשכר קב"ט.  גב' רינת הרוש:

 - כר קב"ט?את רואה ש מר אליה וינטר:

 חריגה, עלייה.   14%אני רואה  גב' רונית דמרי עייאש:

 - נכון. שורה מתחת לזה   מר אליה וינטר:

 - 4%, סך הכל 11מינוס  גב' רינת הרוש:

 -4%סך הכל  מר אליה וינטר:
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 - אותו העובד, תשימי לב לאחוזי משרה גב' רינת הרוש:

 .הג"א יישוב לבין ממונה החלוקה של השכר שלו מתחלקת בין קב"ט  מר אליה וינטר:

 למה זה במינוס? גב' עדי זנד:

ועלה בסעיף של קב"ט היישוב. סך הכל זה ארבעה    ממונה הג"אכי זה ירד מהסעיף של    מר אליה וינטר:

 - אחוז, זאת החלוקה

 היית צריכה לראות את זה בבית.  מר יוסי ניסן:

 - ארנונה. שאלה לגבי הארנונה, אני מניח שהשאלה מר אליה וינטר:

 - למה העליתם את הארנונה לתושבים בלי מר שלומי שטרית:

 - שלומי, די נו. לא חבל על הזמן של כולנו? מר יוסי ניסן:

 - לא, זה חשוב מר שלומי שטרית:

 -לא אכפת לך להשחיל את הזמן של כולם?  מר יוסי ניסן:

 - נונה והחזירו את הכסף. גבו מהתושבים את הארנונההעלו את האר מר שלומי שטרית:

 - מה זה קשור עכשיו לתקציב? מר יוסי ניסן:

למה נכנסת לתושבים לכיס, לקחת מהם את הכסף. אם לא היינו תוקפים אותך, עכשיו   מר שלומי שטרית:

 - אתם מצביעים על התקציב

ם, לפי נתונים שיש לנו, אנחנו פחות מ  , עוד פע2022על שנים קודמות. מה שקרה, בשנת    מר אליה וינטר:

 - בגבייה 90%

 ? 90% -פחות מ גב' רונית דמרי עייאש:

 - 90% -פחות מ מר אליה וינטר:

 - 98%היינו ב גב' רונית דמרי עייאש:

וינטר: אליה  בשנים    מר  רואים  שאתם  הסכום  לכן  קודמות,  שנים  של  פוטנציאל  יש  לכן  אומר,  אני  אז 

עכשיו, על ההכנסות, אנחנו משנים קודמות עושים את כל הפעולות ואני יכול  הקודמות הוא יחסית גבוה.  
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,  2023להגיד לכם שבפועל, אנחנו עוד מעט אנחנו עובדים על הדו"ח הרבעוני ויצא דו"ח רבעוני של תחילת  

 - וזה יצטרך לבוא לידי ביטוי בנתונים ואז אתם תראו את זה

 - אתם מעלים בארנונה, מיליון, כן, מיליון שקל. כתבתם פהמיליון שקל אמרתם ש גב' רונית דמרי עייאש:

 אלף מתוך זה.  400ארנונה היא  מר כפיר מימון:

 - לא. הכנסות ארנונה גב' רונית דמרי עייאש:

 - זה 600 -זו התוספת וה  400 מר אליה וינטר:

 - אלף  400יצא לך  גב' רונית דמרי עייאש:

 אלף זה מהגבייה.  600  -זה מעליית הארנונה וה 400 מר כפיר מימון:

 מגבייה של שנים קודמות.  מר אליה וינטר:

 - 400אלף יהיה   600 גב' רונית דמרי עייאש:

 - , נושא המכרזים. אז אם תראי13עמוד  מר אליה וינטר:

זאת אומרת, סליחה רגע. אם ראש המועצה יחליט לחלק את הכסף, כמו שהוא    גב' רונית דמרי עייאש:

ומשהו אחוז גבייה, והחליט שלא, יש פה סיכון של עוד    80  -ל  90%ד אותנו מתחת ל  חילק עד עכשיו, והורי

 - אלף. אמיתי. איך הגענו למצב שלא גבינו 600

 זה הרכבת בעיקר, זה הרכבת בעיקר. מה זה קשור?  מר יוסי ניסן:

 -זה לא הרכבת, תודה ומספיק עם  גב' רונית דמרי עייאש:

תפסיק לשקר אותנו, אתה משקר אותנו ומצביעים לך, החבר'ה האלה, איך הם מצביעים    מר שלומי שטרית:

 - לך לתקציב? איך יש להם

אני אומר, עושים פעולות אכיפה ותקבלו את זה בדו"ח רבעוני הקרוב, אני מקווה מאוד    מר אליה וינטר:

 - שאנחנו נראה שזה בא לידי ביטוי העלייה הזאת

 - אתה רואה אותו נכנס למלחמה בשנת בחירות עייאש:גב' רונית דמרי 

 - הוא לא שייך בכלל מר אליה וינטר:

 - הוא לא שייך  גב' רונית דמרי עייאש:
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 - שלי, שלי לגמרי מר אליה וינטר:

 - כי איך הבאת אותנו גב' רונית דמרי עייאש:

 אתה לא פה, אתה הולך. אם היית פה, מילא. אתה לא פה.  מר שלומי שטרית:

וינטר:מר א אלף שקלים זה כנגד הכנסה, הכנסה כנגד    80, מכרזים. אז, אתם רואים  13טוב. עמוד    ליה 

אלף שקלים הכנסה מול הוצאה, וכל מכרז, כשאנחנו מפרסמים    80הוצאה. זאת אומרת, נתנו מסגרת של  

הנושא של קבלן אשפה, אז רכישת מכרז צריכה להיות בה על  עובדים  עכשיו    - כנסהמכרז, למשל, אנחנו 

תשלום ליועץ זה צריך להיות בהוצאה ובדרך כלל כשהמכרזים מתנהלים בצורה רגילה, הכנסה היא גדולה  

יותר מההוצאה עבור היועץ. אז אני צופה, אנחנו עם הרבה מכרזים בקנה ואם תהיה את ההוצאה תהיה את  

 - ההכנסה, לא תהיה את ההוצאה לא תהיה את ההכנסה. תקציב בחירות זה לפי 

 -לפי התקציב הקודם, עם איזשהו מקדם :זטלאויעדנה  גב'

 -זה המזכיר של הבחירות, בלבד -יש ככה, שני סעיפים. יש שכר בחירות  גב' רינת הרוש:

 - זה בסדר, אבל יש פה הוצאות גב' רונית דמרי עייאש:

 - נכון. הוצאות זה כולל סדרנים, כל ההוצאות של הציוד גב' רינת הרוש:

 - אלף על סדרנים ועל זה וזה? 130  -אז יש את השכר וגם הוצאות ב ייאש:גב' רונית דמרי ע

 .* מדברים יחד

 - בינתיים, מי שריסק את היישוב הזה זה אתה מר שלומי שטרית:

 - היחיד שאומר את הדבר הזה זה אתה, רק אתה מר יוסי ניסן:

 - כולם מסכימים שאתה לא יכול לנהל את היישוב הזה מר שלומי שטרית:

 .  רים יחדמדב* 

 - הפקח פעיל, הפקח עובד. עוד פעם, זה משהו שייבחן בדו"חות הרבעוניים מר אליה וינטר:

יכולים לקבל כמה דו"חות עשינו וכמה, כדי לגבות    היינואנחנו כבר בסוף אפריל,    גב' רונית דמרי עייאש:

 יותר.  3את הכסף שאתם מצפים פי  

וינטר: אליה  אב  מר  הפקח  את  מנהל  לא  אני  בדו"חות  כן.  לראות  יכול  כן  אני  בשטח,  תוצאות  אנחנו,  ל 

 הכספיים. אז אנחנו, עוד פעם, יהיה דו"ח רבעוני ואנחנו נוכל לראות את זה. 



 

   נוצר על ידי  

38 

 - טוב, תעלו את זה להצבעה ואנחנו מר שלומי שטרית:

 - אבל תיתנו לו לענות על השאלות מר יוסי ניסן:

לא, אבל אנחנו לא רואים כסף מזה, אנחנו לא רואים הכנסות. גם כשהפקח נתן כבר דו"חות    גב' עדי זנד:

 - אז ראש המועצה אמר לו לבטל את זה מהיום למחר 

 - למה את מדברת שטויות? מר יוסי ניסן:

 - כי זאת האמת מר שלומי שטרית:

 - וק אני לא מדברת שטויות, אתה מדבר שטויות. אני אגיד לך בדי גב' עדי זנד:

 אני נתתי הוראה לבטל דו"ח?  מר יוסי ניסן:

 - אתה נתת באותו היום הוראה לבטל. היו דו"חות גב' עדי זנד:

 - אין לי יכולת כזאת, שמעת? מר יוסי ניסן:

 - שמעת אתה גב' עדי זנד:

 - את לא יודעת מה את אומרת מר יוסי ניסן:

 - אני כן יודעת מה אני אומרת, אתה לא יודע מה אתה אומר גב' עדי זנד:

 - אל תחליטי בשבילי מה אמרתי מר יוסי ניסן:

 - אז אתה לא תגיד שאני לא יודעת. אתה כן אמרת, נתת הוראה גב' עדי זנד:

 למי?  מר יוסי ניסן:

 - למוטי. נתת הוראה למוטי באותו היום  גב' עדי זנד:

 - דו"ח, לבטל? אחרי שהוא נתן  מר יוסי ניסן:

 - אחרי שניתן דו"ח גב' עדי זנד:

 תבקשי בבקשה ממוטי מחר תשובה, בסדר? אני נותן לך אישור.  מר יוסי ניסן:

 בך? סתלא, מסכן מוטי, למה שי גב' עדי זנד:
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 יושב פה היועץ המשפטי, אני יש לי סמכות להגיד דבר כזה?  מר יוסי ניסן:

 .  מדברים יחד* 

 - ל דגל החינוך מול הצופים, אני לא חושב שהשאלה אלייהשוואה ש מר אליה וינטר:

 - אז תתמודדו ותחליפו את ראש המועצה מר יוסי ניסן:

 .  מדברים יחד* 

 - מה שכן, לשמחתך, אנשים פה לא רוצים להתמודד גב' רונית דמרי עייאש:

 -אז עוד שנתיים אנחנו הולכים, עוד שנתיים  רואהאם זאת ועדה ק מר שלומי שטרית:

 .  ברים יחדמד* 

טוב, דגל החינוך, השוואה מול הצופים. אני חושב שהשאלה לא אליי, אני רק אגיד שבדגל   מר אליה וינטר:

 - החינוך, לאור השאלות שעלו פה בישיבה הקודמת

 - שלומי נו, מספיק, כולם כבר מכירים את הטיפוס שלך. די, נו. אתה רק מושך זמן  מר יוסי ניסן:

   * שלומי יוצא מהישיבה.

טוב, באמת, לאור השאלות שהיו פה בישיבה הקודמת, אנחנו באמת עשינו עבודת עומק    מר אליה וינטר:

וחזרנו לבדוק את הנתונים ומה שלפניכם אלו הנתונים המתוקנים וזה המצב. עכשיו, מול הצופים זה כבר  

 - לא

 * שלומי חוזר.  

 - לא, אתה צודק לגמרי. אני הפניתי את הדיון ל גב' רונית דמרי עייאש:

 - את בושה, את בושה מר יוסי ניסן:

 - כולם בושה ורק אתה לא מר שלומי שטרית:

 לא תרמת בכלום במועצה הזאת, כלום. את תגידי בושה?  מר יוסי ניסן:

 גם אתה לא  מר כפיר מימון:

   .מדברים יחד* 
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 - תתבייש לךאתה קבלת משכורת,  גב' עדי זנד:

 - הרסת את הישוב  מר שלומי שטרית:

שה, בלי סוף ימי חופשה טחנת, ראש  פכורת, לא היית בימי חוששב בשקט אתה, אוכל חינם במ :גב עדי זנד

 - בחופשההוא המועצה איננו  

 . מדברים יחד*

 - ברכבת תיכנס עם כרטיס של פנסיונר גב' עדי זנד:

 חובות עבר וגבייה, דיברנו על זה.  מר אליה וינטר:

 רוצים לפתוח את הכל?  מר יוסי ניסן:

 מה שאתה רוצה, הכל גלוי. אצלי הכל גלוי.  גב' עדי זנד:

 - בואי נשמור על משהו מר יוסי ניסן:

 - בושה זה אתהאת מי שאמר   גב' עדי זנד:

 את אמרת בושה, ארבע וחצי שנים של בושה את אמרת. .  מר יוסי ניסן:

 .  מדברים יחד* 

 - נזק - נזק -באתי עם כל הכוונות הטובות  גב' עדי זנד:

 רק נגד  -לטרפד  -ארבע וחצי שנים מר יוסי ניסן:

   .מדברים יחד* 

וינטר: אליה  בעצם    מר  וזה  הפיתוח  של  הכסף  את  שלוקחים  הרעיון  גדולה.  עלות  ובנייה,  לתכנון  ועדה 

הכנסות של הפעולות שעושה הוועדה לתכנון ובנייה, אלו היתרים וכל ההיטלים, ובעצם הם אמורים לממן  

ויש גם אחוזים   את פעולות הוועדה ועוד. אז, הן מממנות את פעולות הוועדה, שזה מה שהכנסנו פנימה, 

שאפשר לתת לחינוך וכולי. פעלנו פה לפי הכללים אפילו מימנו את זה מפחות מזה. אני יכול להגיד שאפילו  

שריינו את הכסף. זאת אומרת, זה לא כסף שהוא באוויר, זה כסף שכבר קיים בספרים של המועצה, הוא  

אים מעבר לזה עולה כאן,  מיועד למשכורות, לפעולות ולרכישות של הוועדה לתכנון ובנייה וכל מה שהם מבי

אז    -אלו בעצם כספי הפיתוח וזה מה שמגיע ובסוף נהיה תב"רים ותקציבי פיתוח למועצה. תוספות שכר

בעצם אנחנו עבדנו פה לפי ההנחיה של תוספות השכר, אין פה תוספת שהיא מעבר למה שאפשר על פי חוק,  
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נושאים שעולים לנו תוך כדי. זאת אומרת, כן  ומה שאנחנו צריכים על פי חוק. אני רק אעיר שיש כל מיני  

שקלים, הם    6000  -הסייעות, באיזשהו אופן, כן נמצא פה, אבל למשל העלות של פתאום ההסתדרות עם ה

מאוד מקשים עלינו ואנחנו נאלץ להתמודד עם זה. אנחנו נאלץ להתמודד. אני אומר שיש במסגרת סעיפי  

שאנחנו   מאוד  מאמין  אני  הקיימים,  חלק  השכר  יש  כי  הקיימים,  בסעיפים  זה  עם  להתמודד  מסוגלים 

, כי לא ביצעו את כל שעות הכוננות, שעות הזה, בעצם אנחנו הלכנו פה על הצד  מאוישותמהמשרות שלא  

נוכל לעמוד בתוספות   הבטוח מצד התקצוב ולכן בזכות זה שהלכנו על הצד הבטוח מצד התקצוב, אנחנו 

יים יש עלייה, נכון, באמת יש עלייה בפרויקטים חינוכיים, אלו הצרכים וזה  שהונחתו עלינו. פרויקטים חינוכ 

דלק פלוס ליסינג, אלו העלויות. זאת אומרת, אני לא יכול לתקצב    -לפי תוכניות של זהבה. סעיפי מנהל לשכה

 - את זה פחות, כי אני יודע שאלו העלויות שיהיו. זה גם לא, בקיצור, זאת המציאות

, זה לא פרופורציונלי כמה שתכננת כעליית שכר. זה רשום וזה  18%יש עלייה של    עייאש:גב' רונית דמרי  

 - אלף 100 םמה שמעלה את השאלה. שתי נקודות נוספות שלא התייחסת זה הסיפור של החושך שהעלמת

 - שנייה, שנייה, לא סיימתי  מר אליה וינטר:

 - סליחה, חשבתי שסיימת גב' רונית דמרי עייאש:

 - מה שהיא אמרה רונית על קיצוץ - 23לא, אנחנו פה. עמוד  נטר:מר אליה וי

עייאש: דמרי  רונית  שירדו    גב'  סעיפים  שני  ובספורט,  אחרון,  בסעיף  בנוער  שקיצצתם  סעיפים  שני 

 - 23אלף שקל ספורט ומאה אלף שקל נוער והדרכה בעמוד   65 משמעותית 

לנו, אם אני זוכר נכון. לפי הזיכרון שלי זה קול  כסף שקיבלנו, זה היה תקצוב חיצוני שקיב מר אליה וינטר:

 -תקבלי על זה תשובה, בסדר? אתקורא אבל אני לא חותם, לכן 

כי זה כאילו, הרעה פעמיים בבסיס שלנו. גם בספורט וגם בנוער, שזו בדיוק אותה    גב' רונית דמרי עייאש:

 האוכלוסייה. 

והתאורה. אחזקה    האצטדיוןשל    השקיהפורט זה  אגב, רק שתדעי רונית, רוב תקציב הס   מר כפיר מימון:

 . האצטדיוןשל, זה לא באמת, רק לתחזק את 

 - עכשיו גם מה שיש, בכלל תהיה לנו ירידה משמעותית גב' רונית דמרי עייאש:

בסדר? הנושא של ביטחון אישי, שהועלה פה על ידי רבים, הגידול לא מספיק. התשובה שלי    מר אליה וינטר:

היכולות והנתיב, אני רק אומר, שהנתיב הוא בעצם מתקציבי הפיתוח. זאת אומרת, זה לא  היא שאלו כרגע 

שאם זה לא נמצא כאן אז אי אפשר לתקצב את הביטחון. יש אפשרות לתקצב, למשל, מצלמות, העלינו פה,  

תקציבי  שערים, גדרות וכולי, כל מיני תלוליות כאלה, עפר שהיו צריכים לעשות, כל הדברים האלה העלינו מ
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אז באמת אמרנו שהביטחון    -(אמא שלי מאוד דואגת לי, בסדר, בנסיעות וזה)הפיתוח ולאו דווקא, סליחה,  

 -האישי אז הנתיב יכול להיות גם תב"רים. זאת אומרת, זה לא רק מה שיש בספר הזה 

אנ  מר שלומי שטרית: גם  לרדת,  בשרונית מתחילה  הבנייה  שיורדים.  יודע  גם התב"רים אתה  שים  אבל 

 - הבנייה. אין בנייה  אגרותבורחים, לא קונים וכאלה, אתה יודע. שתדע, שאל תסתמכו יותר מידי על כל 

מה אתה יודע בכלל שאתה מדבר? מה אתה יודע? אין בנייה, אי אפשר לשמוע את השטויות.    מר יוסי ניסן:

 - זה מה שאני מבקש. אחדתגיד לי. אתה יכול להגיד דבר אחד חכם בישיבה הזאת, על סמך נתון שבדקת? 

הדבר הכי גרוע שקרה ללהבים אלו חברי המועצה האלה פה. הכי גרוע שקרה ללהבים.    מר שלומי שטרית:

 -ההיסטוריה תשפוט אותנו, ההיסטוריה תחקור מה שקרה ביישוב הזה. אני אומר לכם

 - חקירה ממלכתית, כן מר יוסי ניסן:

 - ה. כולם פה. אני לא רוצה כרגע לדבר, אבל אתה תראהכולם פה ייחקרו. אתה תרא מר שלומי שטרית:

וינטר: אליה  ראש    מר  שירות  תנאי  האירוע.  את  איתו  נסכם  אולי,  שאנחנו,  השיח  אולי  זה  רואה  מוקד 

 - המועצה, ימי חופשה, עדנה ענתה שזה

 - כמה ימים זה היה בימי חופשה, בדיוק? כמה ימים זה היה? מר שלומי שטרית:

 -אני לא יודע  וינטר:מר אליה 

ימים    14 -ימים אתה יכול לקחת עשרה ימי חופש ו  24 -ימים, כדאי שתרשום את זה. מ  24  -מ  מר יוסי ניסן:

ימי חופש בשנה. זאת אומרת, עשרה ימים לקחתי    10  -לצבור. הבנת? זאת אומרת, ראש המועצה כן יצא ל

 - חופש

 - ימים 44, על 4כפול  14אז   מר שלומי שטרית:

 שנים.  5שנים, שלומי. קדנציה היא  5 יוסי ניסן:מר 

 - אלף שקל? 160זה  5כפול   14 מר שלומי שטרית:

 - 100 -. פחות מ100 -פחות מ מר יוסי ניסן:

 את התוספות שכר שהעלית. זה היה בושה.  מר שלומי שטרית:

 - אני העליתי תוספות שכר?  מר יוסי ניסן:
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טוב, בסדר. עלות, עוד פעם, מנהל לשכה, דיברנו על זה. להוריד רוחבית תקציב פעולות.    מר אליה וינטר:

מה שאנחנו עשינו זה, אני חושב שזו הייתה השאלה של כפיר, מה שאנחנו עשינו זה, בעצם, לפי מה שאנחנו  

ו הולכים על  באמת אנחנו ראינו שיקרה. אני אגיד שגם בעצם זה יש איזשהו סיכון, כי עכשיו, למשל, אנחנ

המחיר    ברירותמכרז אשפה, אנחנו חייבים כי עברנו את הזמן שאנחנו יכולים ואת כל ההארכות, ולפי כל ה

נתיב אחד מול משכ"ל וביקשתי מהם איזה שהיא    - הולך לעלות. זאת אומרת, גם בזה הלכתי בשני נתיבים

, אני מחכה לקבל גם ממנו את הצפי  כמה שזה יעלה, את זה קיבלתי הבוקר. נתיב שני זה דרך יועץ חיצוני

שלו במכרז, ואז אנחנו נבחר עם מי אנחנו יוצאים למכרז. אבל בכל מקרה, הכיוון הוא שזה הולך לעלות,  

ואם דיברנו על שכר המינימום מה ההשפעה עלינו בשכר המינימום, אז ההשפעה עלינו בשכר המינימום, רוב  

לכים, בצורה זו או אחרת, לספוג, כי קבלן לא יפסיד. תאורת  ההשפעה היא הנושא של הקבלנים, שאנחנו הו

 - 16עמוד  -רחובות 

 * ברוריה יוצאת מהישיבה.  

יאשרו שהיא    עו"ד אשר אדרי: כל חברי המועצה  אותך. אם  קוטע  תצביע  )ברוריה(  אליה, סליחה שאני 

 - באמצעות טלפון או משהו. הוא כבר שמע את הדברים אז אולי, אני חושב ש

 - השאלה אם זה חוקי מי שטרית:מר שלו

 -אם כל חברי המועצה מסכימים לאפשר עו"ד אשר אדרי:

 - לא, שהיא תצביע עכשיו, כשהיא עכשיו יכולה מר יוסי ניסן:

ות בטלפון או  ללא, להצביע עכשיו אי אפשר. אבל אם כל חברי המועצה יאפשרו לה לע   עו"ד אשר אדרי:

 - הפה, הייתה שותפ   המשהו בסגנון. היא שמע

 - יש מישהו מתנגד, בקיצור?  מר יוסי ניסן:

 לא, לא.  מר קובי נודלמן:

 - בואו נתחיל. ברוריה מר יוסי ניסן:

 .  מדברים יחד* 

רק שיהיה לפרוטוקול, שיעלה להצבעה שכל חברי המועצה, מאפשרים לגברת ברוריה    עו"ד אשר אדרי:

 בלילה.  23:00 -עה עכשיו להצביע באמצעות טלפון, לאחר שהשתתפה ברוב, ככל, הדיון. הש

 פה אחד מאשרים חברי המועצה כי ברוריה תצביע מביתה באמצעות הטלפון.  –החלטה 

 - הנושא של החשמל רק. היו, רינת אומרת, שהיו תיקונים מר אליה וינטר:
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אלף שקל. הוא חזר למקורי    90  -תיקוני עמודים ששמנו אותם שם. בגלל זה גדל הביצוע ב  גב' רינת הרוש:

 - כי זאת צריכת חשמל שלו

 זה האמיתי, זה האמיתי.  מר אליה וינטר:

 .  מדברים יחד* 

 - אתה דיברת כרגע על תיקון של עמודי חשמל? לא דיברת על תיקון של עמודי חשמל מר שלומי שטרית:

 - לא, לא, תיקון חשבונאי גב' רינת הרוש:

 - אגב, אני רוצה לדווח בנושא החשמל מר יוסי ניסן:

 - תסביר להם, תספר להם בדיוק, שידעו. תספר להם מה קרה, איך סגרת את העניין מר שלומי שטרית:

מהפנסים ביישוב דולקים בצורה תקינה, אנחנו מתמודדים עם    97%אני רוצה לומר שכרגע    מר יוסי ניסן:

 - , שזה כלום3%

 ואיך זה סגרת איתו את החשבונות והכל, את כל החובות?   מר שלומי שטרית:

 - לא היו שום חובות מר יוסי ניסן:

 - לא היה שום חובות, כלום. ישר אתה, אתה ישר, הגון  מר שלומי שטרית:

 - אתה, אתה  יוסי ניסן: מר

 - תעלה את זה להצבעה בבקשה. די, עזוב אותי מר שלומי שטרית:

 .  מדברים יחד* 

 -אני רוצה לראות מסמך וחתימה  גב' רונית דמרי עייאש:

 - ברוריה אמרה שהיא תאשר מר כפיר מימון:

וף, אנחנו מדברים  בסדר. לדעתי, מה שאנחנו יכולים לעשות זה בעצם, בהמשך כאילו, בס  מר אליה וינטר:

 - על המוקד הרואה, נכון? זה הדבר, נכון, אני מבין נכון? זאת השורה התחתונה?

 - תרשום להם שניים מוקד רואה, לא אחד. שניים. רק תצביעו, נו מר שלומי שטרית:

 - זה הכסף הבטוח, בסדר? 93,600 - אז לדעתי, אנחנו ככה מר אליה וינטר:
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 - צבעה ונגמור תעלו את זה לה מר שלומי שטרית:

 - די נו מר כפיר מימון:

 - כל אחד יודע פה בדיוק את כל מה שקורה פה ביישוב מר שלומי שטרית:

 שלוש שעות עכשיו.  שמדבר לא אוהב לקשקש אבל אתה היחיד שמדבר, אתה היחיד  פרופ' עפר לוי:

וינטר: אליה  זה    מר  הבטוח  הכסף  בפרקטיקה,  אומר  ע 93,600אני  פה  לעשות  רוצה  אני  על  .  עבודה  וד 

 - הסעיפים הקיימים

 - למה, אבל גם יוסי הסכים לתרום חצי מימי הפדיון שלו מר כפיר מימון:

 - להגיע לסדר גודל שאנחנו נוכל להפעיל לפחות  מר אליה וינטר:

 - אבל למה עוד ישיבה, עוד זמן. אני רוצה להתחיל לעבוד, בואו נאשר את זה מר כפיר מימון:

 - ואו נעשה לפי, אני מציע לאשר לפי תיקוניםשניה, ב  מר אליה וינטר:

 .  מדברים יחד* 

 - אם אנחנו מעלים היום להצבעה את התקציב, וכלפי הפרוטוקול :פרופ' מתי ליפשיץ

 - אלף שקל מהחינוך  200שלא מחר יורידו לנו את זה מתקציב שאנחנו לא מוכנים. יורידו   מר כפיר מימון:

 - יש שתי אפשרויות :פרופ' מתי ליפשיץ

 - הצעה, תעלו אותה ככה   יהעליתאני  מר כפיר מימון:

 - מעולה, אז אנחנו נעשה מר אליה וינטר:

ברור שמאשרים, זו המועצה צריכה להחליט אם היא מאשרת או לא, להשאיר את זה לחברי    מר כפיר מימון:

 המועצה בסוף, אתה יודע. לפחות זה התפקיד שלנו, להרים את האצבע ולהגיד איזה תקציב מאשרים. 

תקצב, נקודה. מאיפה  לחבר'ה, יש שתי אפשרויות, אני חושב. את מוקד רואה צריך    :פרופ' מתי ליפשיץ

או    - ת כסף? אתם יודעים, סדר עדיפויות, מפה שקל, משם שקל. מה שאני מציע, יש שתי אפשרויותלקח

 - שתכינו תקציב עם מוקד רואה

 - עוד חודש לחכות מר כפיר מימון:
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 - ואז לחכות עם זה ושנראה בדיוק :פרופ' מתי ליפשיץ

 .  מדברים יחד* 

 - למה מר כפיר מימון:

 - קחים. אוקיי, מה השנייה?בואו נחליט שלו מר קובי נודלמן:

תתנו לי לגמור לדבר. שמעתי אתכם, תתנו לי גם כן להגיד משפט. את מוקד רואה צריך    :פרופ' מתי ליפשיץ

לתקצב, אז או שעושים פגישה נוספת, ומקבלים את התקצוב של מוקד רואה, ומאיפה הורדנו, כדי שהכל  

תחייבות, לתקצב את מוקד רואה, אבל צריך לראות  קילומטר בשעה. או, יש פה ה  200לא יהיה במהירות של  

מאיפה מורידים את הכסף. כי שוב, לא מהחינוך ולא מהרבה דברים אחרים. לדעתי, למרות שלנו זה עול  

 - נוסף, צריך פגישה נוספת ולתקצב את מוקד רואה ולראות מאיפה ירד הכסף

 - במוקד רואה? לא מוקד רואהדני, אתה יכול להגיד כמה זה עוד משמרת אחת  מר אליה וינטר:

 אלף שקל. 172 מר דני ביטון:

 - לשנה? מר כפיר מימון:

 - מתחיל 1.6עכשיו, אנחנו ב מר אליה וינטר:

 ?100%  -דני, זה כולל שבתות שזה יותר מ גב' עדנה זטלאוי:

 -למשמרת לשנה שלמה   170לא, לשנה. זה  מר כפיר מימון:

 - יעלה מה אתה שואל בדיוק? כמה   מר דני ביטון:

 - דני, זה כולל שבתות, חגים שזה עולה יותר ממשמרת? גב' עדנה זטלאוי:

 - מעולה, אז אנחנו יכולים עכשיו כבר לאשר עוד משמרת אחת מר אליה וינטר:

 - לא, אני לא מוכן ככה, לא מר כפיר מימון:

 - חבר'ה, צריך לצאת מפגישת התקציב הזו כאשר יש :פרופ' מתי ליפשיץ

 גם אישרנו, איך קוראים לזה, מהנדס מועצה אחר. איפה הוא?  מר כפיר מימון:

 .* מדברים יחד
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 - מתי, יש לנו עוד שבועיים ישיבה רשמית גב' רונית דמרי עייאש:

לא צריך מוקד רואה ולא צריך כלום. אני מצביע    -תעלה, אני אצביע בעד. אני אצביע בעד  מר שלומי שטרית:

 - בעד

 .  ד* מדברים יח 

 - בואו נעשה את הדבר הבא, רגע, שניה מר יוסי ניסן:

 - עזוב, אתה לא צריך  מר שלומי שטרית:

 - להצבעהחבר'ה בוא נצביע מי בעד שלומי ומי נגד שלומי, נעלה את זה   :פרופ' מתי ליפשיץ

אני לא מאמין פשוט שיהיה מוקד רואה ולא כלום. לכן, אני חושב שאתם סתם טוחנים   מר שלומי שטרית:

 -מים. משרד הפנים צריך לבוא

אתה לא יכול להגיד על דברים של אחרים שטוחנים מים, הדברים שלך הם רק טוחנים    :פרופ' מתי ליפשיץ

 - מים

 - מה עד היום עשינו? מה עשינו? טחנו מים פה מר שלומי שטרית:

 - אל תגיד שאני טוחן מים, אני יכול להגיד עליך הרבה דברים אחרים :פרופ' מתי ליפשיץ

 הרסנו פה את היישוב.  מר שלומי שטרית:

אני לא רוצה להתווכח איתך כי אתה לא ראוי לוויכוחים בכלל. אתה לא ראוי. אם אני    : מתי ליפשיץ  פרופ'

יהיה   רבותיי, אם לא  פוצה פה, על הסגנון הזה. מה שאני רוצה להגיד,  היית  יוסי, לא  הייתי במקום של 

 - תכנסתקציב למוקד רואה. אני כן מציע לה יהיהתקציב, לי קשה להצביע בעד התקציב אם לא 

 - אני בעד גב' רונית דמרי עייאש:

 - מתי שתחליטו, בהקדם :פרופ' מתי ליפשיץ

 - מתי, מתי מר יוסי ניסן:

 זה גורם לי או לבוא עוד פעם, אני מוכן לזה, וגם לאחרים, ולתקצב את מוקד רואה.  :פרופ' מתי ליפשיץ

תכונת הנוכחית, התחייבות שלנו,  מתי, אני מציע להעביר את התקציב במתכונת הנוכחית. במ  מר יוסי ניסן:

 -למצוא את התקציב למשמרת לילה. למה לבוא עוד פעם? 
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 - בניגוד לשלומי, אני רוצה להצביע בעד התקציב :פרופ' מתי ליפשיץ

 - יש מספיק כסף למוקד רואה מלא מר יוסי ניסן:

 * כפיר וקובי יוצאים מהישיבה. 

יינים. הביטחון ביישוב הוא לא טוב. נעשית פה עבודה  אבל מוקד רואה זה במרכז הענ  :פרופ' מתי ליפשיץ

 - נהדרת, שלא יבינו אותי לא נכון

מהבעיה שלנו היא בלילה. בואו נשאיר את המוקד הרואה גם    80%מתי, אני הראשון שבעד.    מר יוסי ניסן:

 - בלילה 

 - חבר'ה, תסדרו את זה  :פרופ' מתי ליפשיץ

 - מהבעיה שלנו 80%קד רואה בלילה, שזה אבל נותנים לך פתרון של מו מר יוסי ניסן:

 - אני רוצה לקבל מוקד רואה במלואו ולראות מה קורה ומאיפה הורידו  :פרופ' מתי ליפשיץ

 * כפיר וקובי חוזרים לישיבה. 

 * מדברים יחד.  

את כל מה    קנינומתי, שאלה קטנה. יש מה שהוא יראה? קנינו מצלמות? קנינו את המסכים?    גב' עדי זנד:

 -שיש

 - המוקד רואה, כרגע, אם אני מאייש אותו עוד דקה  מר דני ביטון:

 .מדברים יחד* 

 מותקן ברחובות? גב' עדי זנד:

 - מותקן ברחובות. אישרתם תב"ר של מיליון שקלים שנה שעברה מר דני ביטון:

 לפני שנתיים.  :עדי זנד' גב

 .  מדברים יחד* 

אלף שקל זה רבע האחוז רוחבית.    60אלף שקל.    60? אתה צריך עוד  143, זה  50ועוד    93יש לך    מר כפיר מימון:

 - בוא
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 - מה בוא, מה בוא? אתה מכיר את התקציב? אתה יודע עם מה אנחנו מתמודדים יום יום? מר יוסי ניסן:

 - יוסי, יוסי מר כפיר מימון:

 - הכי קל, בוא מר יוסי ניסן:

אלף שקל את השכר שלו,   30  -למנהל הלשכה ב  םהעליתרבע אחוז, רבע אחוז. בתקציב הזה    מר כפיר מימון:

 -מיליון שקל?  50  -מכל תקציב המועצה, מכל האלף שקל  40אז אי אפשר עכשיו לקצץ 

יסים שעלה יותר, זה לא השכר. את השכר אני לא יכול לעלות לו  מ אבל זה לא השכר שלו, זה    מר יוסי ניסן:

 - בשקל

אני מציע לאשר את התקציב הנוכחי בהתניה שאנחנו    -מקסימום שהוא מקבל  40%זה    מר כפיר מימון:

 - . אני מוכן לעשות את כל המאמץמוציאים את התקציב למוקד רואה

 * מדברים יחד.  

רגע, שניה. רכש וימי חופשה אתה יכול להחליט שזה הולך מעכשיו לטובת מוקד רואה    מר קובי נודלמן:

 אלף שקל?  60ותשלים לנו את הפער לישיבה הבאה  

 -אלף שקל 60כן,  מר כפיר מימון:

 אלף שקל?  60אתה יכול להשלים לנו   מר קובי נודלמן:

 - אלף שקל צריך למצוא 60כן,  מר כפיר מימון:

 - ומשהו לטובת מוקד רואה  100  -עכשיו תצבע את ה מר קובי נודלמן:

 אחלה, זה מוכן. אז מה סיכמנו?  מר כפיר מימון:

 - מורידים את הרכש ומורידים את ימי החופשה מר קובי נודלמן:

 - , כן50%אלף שקל,  50 מר כפיר מימון:

 - טובת מוקד רואהל מר קובי נודלמן:

 והיתרה תהיה לישיבה הבאה, בסדר?  מר כפיר מימון:

 אני בעד. מר אליה וינטר:
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 אז את כל התקציב הוא מביא, למעשה, בישיבה הבאה.  גב' רונית דמרי עייאש:

 .  מדברים יחד* 

 אלף שקל מאיפה הוא מוריד. זהו. את זה אנחנו נצטרך לאשר.  60 -לא, רק את ה מר כפיר מימון:

 - יאללה, מצוין  מר אליה וינטר:

 שעות.   24מלא. שלוש משמרות,   1.7 -רגע, אבל שניה. מוקד רואה החל מה  מר כפיר מימון:

 מלא. מי בעד?  1.7 עו"ד אשר אדרי:

 -בעד תקציב? גב' רינת הרוש:

 * מדברים יחד.  

 - שלומי, אתה נגד או נמנע? רונית דמרי עייאש: גב'

 - אני נגד מר שלומי שטרית:

 מה התוצאה של ההצבעה?  :פרופ' מתי ליפשיץ

 - כולם בעד, שלומי נגד מר אליה וינטר:

 - ברוריה גם בעד מר כפיר מימון:

 - אני אמרתי להעלות את ברוריה על הקו מר אליה וינטר:

 - היא בעד, היא בעד מר כפיר מימון:

 - רגע, היא צריכה להגיד את זה, אמר את זה היועץ המשפטי מר קובי נודלמן:

 .-מאושר  2023החלטה? תקציב  מר אליה וינטר:

 * מדברים יחד.  

 - עם השינויים הבאים מר כפיר מימון:

ראש המועצה,    - במינוס. כן. ימי חופשה  93,600  -ם. אחד, רכשיעם השינויים הבאים, נקודתי  מר אליה וינטר:

50% - 
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 - ראוי להערכה, לא בצחוק מר כפיר מימון:

 - פלאג נאמבר, מה שנקרא, המספר החסר, יובא מר אליה וינטר:

 - להשלים כמה? להשלים לאיזה סכום? גב' עדנה זטלאוי:

 - אלף שקל 200 -ל  מר אליה וינטר:

 - 1.7 -שזה יחל מה מר כפיר מימון:

 אלף שקל?  60בסך  גב' עדנה זטלאוי:

 אלף, להקמת מוקד רואה. 200  -השלמה ל גב' רינת הרוש:

אלף ש"ח. אתם רוצים שזה יובא לישיבה או שמספיק לכם שנשלח לכם את זה במייל,    60  -כ  מר אליה וינטר:

 לכולם? 

 -תשלוםעל נושאים שונים. שיביא את הפירוט של ה  ם שבועיילא בישיבה, יש לנו עוד    גב' רונית דמרי עייאש:

 - אלף שקל, זאת הבעיה? 60 מר כפיר מימון:

  -יובא לחברי המליאה בישיבה הבאה, שניה, זה אבל על זה. המוקד הרואה יופעל החל מה  מר אליה וינטר:

1.7.2023  . 
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 הישיבה ננעלה. 
 

     ( -    )       ( -    ) 
 

 מזכירת המועצה –עדנה זטלאוי  ראש המועצה  –י ניסן יוס

 

 החלטה
  2023לשנת המועצה את תקציב ברוב קולות ובהתנגדות הח' שטרית  מליאת המועצה מאשרת 

  הבאים: בתנאים₪  59,029,938בסך 
  ₪ מפחיתים מהתקציב  93,600 על סך  –רכש מנהל . 1
 מפחיתים מהתקציב 50% בשיעור  . ימי חופשה ראש המועצה2
  מוטל על גזבר המועצה להביא ₪  60,000-₪(  כ 200,000)מסגרת  . השלמת תקציב למוקד רואה 3

 לחברי המליאה בישיבה הבאה.  נתונים אלו 
 . 1/7/23-. מוקד רואה יופעל החל מ4


